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Joseph Ferare

vs..

Elizabeth Ann Pratt .

and

Charles W. Main, Administrators

of Sarah Ro"binson, deceased, and

William S.. Gill

To the Honorable, the Judge of said Court:

The Bill of Complaint of Joseph Ferare, of the City of

Baltimore, and State of Maryland, respectfully shows to the Court:

IN THE

CIRCUIT COURT No. 2

of

BALTIMORE CITY.

First: That one Sarah Robinson was in her lifetime possessed

of an easement, known as stall Ho. 764 Belair Market in the City

of Baltimore, the said stall "being held "by her "by the lawful

charges and fees accruing therefrom to the Mayor and City Coun-

ci l of Baltimore*

Second: That "being so possessed the said Sarah Robinson for a-

good or valuable consideration, conveyed and delivered to her •

daughter, Josephine Gorsuch, the said stal l or easement, in or

about the year 1895-

Third: That said Josephine Gorsuch entered into open, adverse,

visible, notorious and exclusive possession of said Stall , under

claim of t i t l e thereto from her said mother, Sarah Robinson, in

said year 1895, and assumed and paid all the public dues and

charges; thereon to the Mayor and City Council of Baltimore, con-

tinuously from the year 1895 up to and including the year 1922,

when the said Josephine Gorsuch conveyed and delivered the1said

s ta l l , for a valuable consideration to your Complainant, and your

Complainant charges and alleges that the possession of himself aM

his predecessor in t i t l e to said s ta l l , namely said Josephine

Gorsuch has been open, visible, notorious, exclusive, hostile and

adverse to the said Sarah Robinson and her personal representa-

tives, continuous and-uninterrupted for more than twenty years;



Wherefore your Complainant charges and. alleges that he is now, by

reason of the facts hereinbefore stated, seized and possessed of

a good and marketable t i t l e to the said market s ta l l , subject only

to the public, dues and legal charges of the Mayor and City Coun-

cil of Baltimore.

Fourth: That on the 4th day of January 1923 the Orphans' Court

of Baltimore City granted unto the Defendants, Elizabeth Ann Pratt

and Charles W. Main, letters of adpministrati on upon the Estate of

the said Sarah Robinson, and the said administrators on the 23d

day of February obtained from the said Court an order authorizing

them to sell all the right, t i t l e and interest of said deceased

in said s tal l , and subsequently, to wit, on the 30th day of June

1923, said administrators filed an inventory of the estate of said

Sarah Robinson in which the said stall was appraised at the value

of $1,000.00

Fifth: That on said 30th day of June 1923, said administrators

also filed am account of sale in said Court, purporting to re-

port an alleged sale of said s tal l by said administrators to the

Defendant, William S. Gill for an alleged consideration of one

thousand dollars cash, and said sale was by one only, of the

judges of said Court, immediately approved, without any consent

of any of the next of kin of said deceased or the passage by said

!ourt of any order of ratification nisi therein or .the publication

3f any order of ratification nisi thefieon.

Sixth: Your Complainant further alleges that said Sarah Robin-

son, in her lifetime abandoned all her right, title and interest

in said stall to the said Josephine Gorsuch, who has transferred

said title to .your Complainant.. . .......

Seventh: Your Complainant further alleges th&t by reason of lapse

time and laches on the part of the next of kin of said Sarah

;iobinson (other than the said Josephine Gorsuch) the personal re-

presentatives of said Sarah Robinson are estopped from setting

ip any alleged title to said stall and are precluded from denying

;he title of your Complainant thereto.



Eighth: That Your .Complainant fears that the. said William S.

Gill, claiming under said proceedings of the Orphans' Court of

Baltimore City may endeavor to set up or prefer a t i t l e to said

s ta l l and may endeavor to take proceedings, in a Court of Law to

oust your complainant from his possession thereof or to endeavor

to defeat your complainant's t i t l e thereto.

Ninth: Your Complainant further alleges that said proceedings

j of the Orphans' Court of Baltimore .City constitute a cloud upon

the t i t l e of your Complainant to said s ta l l and that i t is in the

power of and duty of this Court to remove said cloud therefrom.

WHEREFORE Your Complainant • pray s:

(a) That a decree, may "be passed, "by this Court. declaring that

the t i t l e of your Complainant to said market s ta l l is free from

a l l claims and demands of the said Sarah Robinson or anyone

claiming "by, through or under her.

(b) That the said Defendants and each of them may "be perpet-

ually enjoined and restrained from molesting or interfering

with the possession of. said s t a l l "by your. Complainant and his

personal; representatives and assigns and from talcing any pro-

ceedings at law to oust or dispossess your Complainant from

said property.

{c) That Your Complainant may have such other and further re-

l ie f as he may require in the premises.

May i t please the Court to grant unto your Complainant

the writ of supboena directed to the said Defendants, Elizabeth

Ann Pratt and Charles W. Main, Administrators of the personal

Estate of Sarah Robinson deceased, and the said William S. Gill,

a l l residing in Baltimore City, commanding them and each of them

to be and appear in this Honorable Court by some certain day

to be therein named and answer the premises and show cause if

any they may have, why the relief herein prayed for should not

be granted.

ompaainant. Solicitor for Compiaifnaiit. j



STATE of MARYLAND
to wi t :

CITY of BALTIMORE

I hereby c e r t i f y that on th i s I *L/ day of July

in the year 1923, before me the subscr iber , a Notory Public

of the State of Maryland in and for the City a foresa id , person-

a l l y appeared Joseph Perare , the Complainant in the foregoing

B i l l of Complaint, and made oath in due form of law tha t the

mat ters and £ac ts are t r u e .

Witness my hend and Notar ia l Sea l .



V

IN THE CIRCUIT COURT NO.2

OF

BALTIMORE CITY

JOSEPH FERARE,
Plaintiff,

vs.

ELIZABETH ANN PRATT and CHAS.
W. MAIN, A d m i n i s t r a t o r s of
Sarah Robinson, deceased , and
WILLIAM S. GILL,

Defendants .

ANSWER TO BILL OF COMPLAINT

Jir. Clerk: Please file,

Solicitor for Defendants

CHARLES W. MAIN
ATTORNEY AND COUNSELLOR AT LAW

LAW BUILDING

BALTIMORE. MD

FILED A
T—



JOSEPH FERARE, :

Plaintiff., IN THE

vs. ' CIRCUIT COURT NO. 2

ELIZABETH ANN PRATT and CHARLES ' OF
W. MAIN, Administrators of Sarah :
Robinson, deceased, and WILLIAM, • BALTIMORE CITY
S. GILL, : •

Defendants.

TO THE HONORABLE, THE JUDGE OF SAID COURT:-

The answer of Elizabeth Ann Pratt and Charles W. Main,

Administrators of Sarah Robinson, deceased, and William S. Gill j

to the Bill of Complaint filed against them in this Court exhibit-!
t

ed, these Defendants answering say:- :

FIRST: That they admit all and singular the material !

j allegations set forth in the first paragraph of the said Bill of j

Complaint. !

SECOND: That they deny most emphatically all and singu-i

lar the material allegations stated in the second and third para- j

graphs of said Bill of Complaint. And further answering the third

paragraph of said Bill these Defendants say that on or about the 17

day of November, 1922, the said Josephine Gorsuch attempted to ;
!

convey the interest of Sarah Robinson, deceased, in and to the said

stall No. 764 Belair Market, and that she represented herself as

Sarah Robinson, deceased, and made a mark,alleging it to be the !

mark of Sarah Robinson,to a paper purporting to convey the right, j

title and interest of Sarah Robinson in and to the said stall No.

764 Belair Market to Joseph Ferare, and that she, the said Joseph-

ine Gorsuch,and her daughter, Mary L. Wise, both knew at the time

that the said Josephine Gorsuch was not Sarah Robinson, deceased,

and that the said Josephine Gorsuch had no right, title and inter-

est in and to the said stall. And further answering said para-

graph three of said Bill of Complaint, these Defendants say that

on or about the 21.81 day of December, 1922, the said Joseph Ferare,



the Plaintiff in this cause, sold all of Ithe alleged right, title >

and interest that he had obtained from the said Josephine Gorsuch,1

who represented herself as Sarah Robinson, deceased, to Maurice

Berman, who was then occupying the stall and who is now in pos-

session of the samei, and received for his interest the sum of

Twelve Hundred ($1200.00) Dollars.

THIRD: That.these Defendants admit all and singular

the material allegations set forth in the fourth paragraph of the j

said Bill of Complaint. I

FOURTH: Answering the fifth paragraph of said Bill of !

Complaint, these Defendants say that all of the right, title and i

i

interest of Sarah Robinson, deceased, in and to the stall known J

as No. 764 Belair Market was sold to William S. Gill on the 30th

day of June, 1923, and an account of said sale was duly filed in

the Orphans' Court of Baltimore City and legally ratified, and

that all of the heirs at law and next of kin of the said Sarah

Robinson, deceased, were well acquainted with and knew all about

the said proceedings.

FIFTH: Answering the sixth paragraph of said Bill of j

Complaint, these Defendants say that the. said Sarah Robinson held j

undisputed possession of and occupied the said stall known as No. !

764 Belair Market up to within a week or ten days prior to her

death, and that she sold vegetables and dishes on the stall at

least ten days prior to her death.

SIXTH: That these Defendants deny most emphatically

that Josephine Gorsuch ever obtained any interest whatsoever in

said stall, except as one of the heirs at law and next of kin of j

i

Sarah Robinson, deceased.. 1
SEVENTH: Answering the eighth and ninth paragraphs of j

i
said Bill of Complaint, these Defendants say that all of the right,i
title and interest in and to said stall is now vested in William !



S. Gill, who obtained a clear title to the same through proceed-

ings instituted in the Orphans' Court of Baltimore fiity for the

sale of said stall and approved by the Judges thereof.
I

EIGHTH: And further answering said Bill of Complaint, >

these Defendants say that the Plaintiff, the said Joseph Perare, ;

attempted to obtain a color of title to the said stall on the 17th

day of November, 1922, and that he divested himself of whatever I

color of title he might have obtained by the sale of thd same to

Maurice Berman on the 21st day of November, 1922, and that the

said Maurice Berman is not a party to these proceedings, and he

has never teidered or attempted to tender the money he, the said

Joseph Ferare, obtained from the said Maurice Berman for his,

Joseph Perare's, color of title to said stall.

And having answered said Bill of Complaint and each

paragraph thereof as fully and completely as they are advised it

is material so to do, these Defendants pray to be hence dismissed

with their reasonable costs.

And as in duty bound, etc.

Solicitor for Defendants.

Defendants.



STATE OF MARYLAND, :
: To wit:-

CITY OF BALTIMORE,

I HEREBY CERTIFY, That on this -iSth day of July, 1923,

before me, the subscriber, a Notary Public of the State of Mary-

land, in and for the City of Baltimore, aforesaid, personally ap-

peared Elizabeth Ann Pratt and Charles W. Main, Administrators of
1

Sarah Robinson, deceased, and William S. Gill, Defendants in the j

above entitled cause, and they made oath in due form of law that j

the matters and facts set forth in the aforegoing answer are true j

to the best of their knowledge, information and belief. i



Serve on

GEORGE W. I CAMERON
1

214 St. Paul

Baltimore J Md

Street

•

Cifcuit Court No. 2

JOSEPH" FERARE
vs.

ELIZABETH ANU PRATT and CHARLES
W. MAIN, Administrators' oi Sara,
Robinson, dec. & TO. S. GILL

PETITION AND ORDER TO' TAKE
TESTIMONY UNDER^&TH RULE.



JOSEPH FERARE

VS

AttW PBATT a n d flHARLBS W.

MAIN, Administrators of Sarah Robin
d e c e a s e d , and VMr 8+ flTLT,

IN THE

Circuit Court No, 2
OF

BALTIMORE CITY

To the Honorable, the Judge of the

Circuit Court No. 2 of Baltimore City:

Defendants
The >4ilataftf£ in this case respectfully shows unto your Honor

That they desires to examine orally, in open Court and in the presence of your Honor, certain witnesses

answer to the
who can testify to the facts and matters relevant to the allegations in the/Bill of Complaint filed in j:his case.j

Your Petitioner stherefore prays your Honor to pass an order, according to the Statutes for such cases

made and provided

And as in duty bound will ever pray.

Defendants,
Solicitor for Pinirtifir

Upon the foregoing Petition and Application it is this_ _day of

A. D. 192 3 , Ordered that the Petitioner Shave leave to take testimony as prayed and that the testimony to be

offered be taken as required by the 3Oth Rule, of this Court. And it is futher Ordered that a copy of this Petition

and Order be served on the Plaintiff, Joseph FeraTO,

or h i 8 Solicitor, on or before the_ _day of_ November _, 192 3 .



0 'J

IE THE CIRCUIT COURT BO.2

BALTIMORE CITY./

JOSEPH FEARE

VS.

ELIZABETH A M PRATT,
CHARLES W';MAIU, Adminis-
trators of the Estate of
Sarah Robinson, deceased

and
WILLIAM S. GILL

Mr.Clerk:-

J. STEWARD DAVIS

ATTORNEY AT LAW

f SAINT PAUL PLACE



JOSEPH FEARE IK THE CIRCUIT COURT NO.8

VS.

ELIZABETH A M PRATT,
CHARLES W.MAIH, Adminis-
trators of the Estate of
SARAH ROBIHSOU,deceased

and
WILLIAM S. GILL BALTIMORE CITY.

Mr.Clerk:-

Please enter our appearance for Elizabeth Ann Pratt,

one of the above named defendants*



- t

Summons for Witness

'«1



SUMMONS FOE WITNESS. DOCKET r:.. _!_..*. FOLIO

In the Circuit Court No. 2 of Baltimore Citv

Term,
The Sheriff will please summon the following witnesses,

r-th Cday of

9: al 1U u'

to testify for.,

in the case of.

.vs..

/ fl/lerk of Circuit Court No. 2 of Baltimore City.



FERRAEE : In the Circuit Court #2

V S . : of Baltimore City.

PRATT, ET A3D. : Baltimore, Md. To Wit:

Clerk:

Please cause summons to be issued in the above entitled

case directing the hereinafter named witnesses to appear before

his Honor, Judge Stein, on Wednesday, May 7, 1924 at 10 A.M. in

the room of the Circuit Court of Baltimore City:

-2 William J. G.^^acksbn, 1233 Mulligan St.,
J Mary Elizabetl#wise, 506 tt. Spring Street,
j Mr. Wise (Husbibfmd) j 506 N. Spring Street,
^ Harry M. Wilkinson) 412 N. Caroline Street,
j" Leo Cortesi, 609S. Port Street,
J Samuel LevitorvH428 ft. Asquith Street,
J Catherine Butl6r^<\i5i6'E. Monument Street,

&0 Joseph Perrare,>^04O E. North Avenue,

and oblige

Attorney for Plaintiff.



FERRARE

VS.

PRATT, ET AX.

In the Circuit Court #2

of Baltimore City

Baltimore, Md. TO WIT

Please cause a summons ordinary to be issued and at

the same time cause to be issued the xvrit of Subpoena Duces

Tecum directed against Herî p $ . Honiss, Superintendent of Mar-

kets, City Hall, commanding him to be and appear and to have

vath him then and there all records of oivnership and all trans-

fer of ownership of Stall #764, Belair Market, before his Honor,

Judge Stein, in the Circuit Court of Baltimore City, on Wednes-
* i- . • , •

day, May 7, 1924, at 10 A.M., and oblige

Attorney for Plaintiff.



FEHRARE : In the Circui t Court #2

i VS. : of Baltimore City
PRATT ET AL.

Baltimore, Md., TO WIT:

i
i

.1

'j Please cause a summons ordinary to "be issued and at ;

j the same time the writ of Su'bpoena Duces Tecum directed against '

C. Hampson JoneWlM.D., Commissioner of Health, Health Depart-

ment, Courtland Street, to appear before his Honor Judge Stein in

the Circuit Court of Baltimore City on Wednesday, May 7, 1924,
i

at 10 A.M., and to have with him then and there the death record •
i

of Sarah Robinson, deceased, date of death April 12, 1896, re- i

gistered No. 86045, and oblige

Attorney for Plaintiff.



FERRARE

VS.

PR3TT ET AL.

In the Circuit Court #2

of Baltimore City-

Baltimore, Md. TO \,7IT:

J

'CflerTcT

Please cause a summons ordinary to "be issued and at

the same time the writ of Subpoena Duces Tecum directed against

Edwin R. DgFB&[, Register of Wills of Baltimore City, commanding

him to be and appear before his Honor Judge Stein in the Circuit

Court of Baltimore City on Wednesday, May 7, 1924, at 10 A.M.,

and to have with him then and there all papers and records in

the matter of the estate of Sarah Robinson, deceased, of which

estate Elizabeth Ann Pratt and Charles W. Main are Administrators,

and oblige

Attorney for Plaintiff. ^



FERRARE

VS.

-PR ̂ TT ET AL.

In the Circuit Court #2

of Baltimore City-

Baltimore, lid. TO WIT:

Please cause a summons ordinary to "be issued and at

the same time the writ of Subpoena Duces Tecum directed against

Edwin R. 'D^ymQ, Register of Wills of Baltimore City, commanding

him to be and appear "before his Honor Judge Stein in the Circuit

Court of Baltimore City on Wednesday, May 7, 1924, at 10 A.M.,

and to hare with him then and there all papers and records in

the matter of the estate of Sarah Robinson, deceased, of which

estate Elizabeth Ann Pratt and Charles W. Main are Administrators,

and oblige

Attorney for Plaintiff. n



1 fr

FERRARE

VS.

PRATT ET AL.

In the Circuit Court #2

of Baltimore City-

Baltimore, M . TO

Please cause a summons ordinary to "be issued and at

the same time the writ of Subpoena Duces Tecuin directed against

Joseph Giles, Keeper of Laurel Cemetery, Gay Street, City, com-

manding him to be and appear before his Honor Judge Stein in

the Circuit Court of Baltimore City, on Wednesday, Hay 7, 1924,

at 10 A.M., and to have with him then and there the records of

Laurel Cemetery having to do with the burial of said Sarah

Robinson in Lot 89 P on the 14th of April, 1896, and oblige

Attorney for Plaintiff.



(Et. (&t Nn

No 3£~ Docket

Summons for Witness

No. I if 0(0/
is

I lied day of 19



SUMMONS FOR WITNESS. DOCKET FOLIO

In the Circuit Court No. 2 of Baltimore City

returnab''

... v
LIr. € * « * : -

Duces Tectm

and appear %

at 10 A.M/ancl'b

ovrtiership and

Market•

Term, 19 JZ//

tran'

ordinary and et the same time subpoena

'Superintendent #f Markets requiring him to be

;is''konor, Juage'Stein Monday August 4.I9E4

"-with him al l "books, records ana papers of

fer of ownership of s ta l l llo.764 of Belair

to testify for.,

in the case of.

.vs..

Clatk of Circuit Court No. 2 of Baltimore City.



19

(El. <&t N o .

\ No. Docket

vs.

Summons for Witness

Filed .„../..'...?... day of .19



SUMMONS1 FOR WITNESS. DOCKET ??...S*:....S<1 FOLIO
I

In the Circuit Court No. 2 of/Baltimore City

Term, 19

The S/ieriff will please summon the following witnesses,

returnable on '. : the ._. day of

.19 at 10 o'clock A. M.

i

1

• 1

1 .

i

' '<

1

!

s

•

-

to testify for.,

in the case of..

.vs..

of Circuit Court No. 2 of Baltimore City.



\
JC -"" ".."73

,^ -r *r —

and

P l e a s e JUi i . ' i J i . y . ,

7

y " . . " • • l i s o n 3'

".- • ->•>Tie- I-' 06 T,.llacUson : •



r



V3,

of eafeed
U;J,TIMO:-

Please issue

- , -,. +•

records concerning

. 11

Market.





Summons for Witness

0/..



SUMMONS FOR WITNESS. DOCKET... FOLIO...

In the Circuit Court No. 2 imore City

Term, 19
The/Sheriff will please summon the following witnesses,

returnable on.... '. '. : the day of

i 19 at 10 o'clock A. M :.

-

.:

-

1

\

' ' '<
! • • .

: r

. •

. •

s . l

1

- ; .

to testify for.,

in the case of.

.vs..



In the Circuit

Ho.2 of F-altimore City

'lease cause an immediate personal summons to issue

for the following witnesses to appear before His Honor Judge Da- kins

in the above entitled* Court.

Y'illiaza J. G. Jag^oja^'32 I4Iulliken St.

^ / St.

«3 Samuel Leviton, H.»Aisouith S t .

And obi i re

Attorney for Plaintiff.

Let the immediate tiersonal summons issue



Baltimore

Circuit Court No. 2 oFBaltira^re City
1 ^ ^ . T«rrr,_ IQ? JP^

You areJ&rebyiMffimoned to attend this Court

A. M., to testify for

order of the Court,

HN E. POTEE, Sheriff of Baltimore City

' Be punctual in attendance or you Tvill be attached.
FLOOR 2, ROOM 241, COURT HOUSE





Circuit Court No. 2 of Baltimore City
Term, 192

You arehgreby sptfimoned to attend this Court

day of UK^k^L. 192^1 at 10 o'clock

Baltimore

Bglr5 Be punctual in attendance or you will be attached.
FIXK)R 2, ROOM 241, COURT HOUSE

order of the Court,

JOHN E. POTEE, Sheriff of Baltimore City

Deputy No.





• : • ct. at mo. 2
:Docket.

W.3.MJi
Sarali

) arid €HAS,
'of';..'.;'

^i', deceased, and
& & '

Summons for Witness

No.

Filed. day



SUMMONS FOR WITNESS. DOCKET r...^r.yf FOLIO

In the Circuit Court/^q^2 of Baltimore City

3E....Term, 19 24
The Sheriff will please summon the following witnesses,

/.the.!

at 10 o'clock'A. M :?..'.'• I....-1-.......,>'...:.../..

WiIiim..s...MU.»:..i3i3i...B»«eifflpitot..
•16S'

163

Henry B*. Hoenes, Superin/6end|nt of Markets, dupes •teoiajty to bring

of

: 764-, Belair Mark/tY fjofa 1896 to ^

N. Caroline Street ,

'•'.• i ' fffc

to testify for...,

in the1 case of.

Defendants
Joseph

Elizabeth Ann Pratt,___and;..Char.les

Main, Administrators of Sarah Robinson, Deceased,;and William S. Gill.
..vs..

nk of Circuit Court No. 2 of Baltimore City.



19 2Vo

cut 3fa. 2

.4 VdODocket (J

Mau

f

Summons for Witness

No. £
Id-

Filed .

) • ;



SUMMONS FOR WITNESS. DOCKET FOLIO..

In the Circuit Court No. 2 o imore> City
(MA. Term, 19 X

r e t u r n a b l e o n . . . .

• ' • ' . '

, - • :

1
 J •

JPHS*'; , ;

to testify for :

in the case of

19 at

-

•

10

-

- •

o'clock

%.""*•;

vs.

The Sh

A. M

-

«riir will

the..

/

please

A

summon the

-

../....JlL

following

-

?

witnesses,

day of

of Circuit Court No. 2 of Baltimore City.



<l

IN TIE CIRCUIT COURT #2

OP

BALTIII- R3 CITY

HERRARE VS.

PRATT, ET AL.

ORBER ]?OR "JITWEESES

M r . C l e r k :

Please file,

oblige

GEORGE W. CAMERON

ATTORN BY AT LAW

BALTIMORE, MD.

THK DA11.Y BKCOBD COMPANY
Baltimore, Md.



In the Circuit Court #2

of Baltimore City

Baltimore t ̂ d.

Please cause a sumnone ordinary to be issued

end t the some tim^ t:ie ".vrit of f.:u"h->oena Duces Tecum

directed agrirf'at Llnin 11. Jov/ns, register of •./ills of

Bal'timorc ĵ/t/» commanding him to be and a-near before

onor Jin] •; "Ojb.iYkins-in the CJLrcuit Court of

Baltimore ^ity o^ Wednesday, TtejF=S, 1924, at 10 - . .

v.nd to heve v/ith|him .then and there all orders and

records in the natter of the e:,tote of .-: ̂ - h Robinson ,

deceased, of hicla estate Elizabeth Ann Pratt and

Charles ... llain are Administrators, and oblige,

- ttornev for Plaintif



VS

TR/.TT

In the Circuit Court #2

of Baltimore City

Baltimore,

Please couse a sunn ions ordinary to be is rued

a t '.e tijfte the writ of Subpoena Duces Tecum

directed against ytoeeoh Giles, iv..-eper UJ - urel

-emetery, >*^y/^,yreet, City, commanding him to be and

appear t>&foi*€ i/is Honor, Judge Dav/kins in the Gi-rcuit

Court of lialtihore City, on ./ednesdi y, October , 1'.';

at 10 . ." . and to have with him then and there the

records of Laurel Cemetery having to do with the

burial of a: i<: ' ";.h Robinson in Lot °0 J on the 14th

of April, 1896, and oblige,

'ttorney for Plaintiff.



Vi

In the Circuit Court -'"2.

of Baltimore City.

Baltimore, ... '±o ..it:

Please cause somrnons to "be issued in the .-:

entitled ca; e directing the hereinafter naried witnesses

to a oe; r "before his Honor, Judge Dawkins, on ./ednesdry,

October : , 1924, at 10 - .'.". in the room of the Circuit

Court of Baltimore City:

2 William J\ G. Jackson, 12oc ~\. ulligan lot.,
2 7Tary Elizabeth ,"/ise, 606 IT. Spring Street,
J> ?!r...'•./ise/Ĵ tkis'hand ), 506 N. Spring Street,r

^ Harry IT^wilkinson, 412 1VT. "Caroline Ftre>et,
j 7 Leo CorteslSw/609 L,. Port Street,

LJamuel La^iAon, 428 IT. Asouith Ctreet,
Catherine 3#tfler, 1516 3. Monument street,
Joseph^?£jrfare, 2040 3. North Avenue.

and

to

'ttorney for Plaintiff.v-vrr If



PKAtT :T AL

In tlie c i rcu i t Oourt '2

of Baltimore City

.Baltimore , d . , " ! " ' •

1

Please cause a Eummons ordinary to be issued

and at the s^-me time the writ of Subpoena Duces Tecum

f'i "o^te;1 '•••riinst CJA. Hampa^n Jone: , ' . " ) . , Goririissioner

of Health, Eeal-^nyDep^/liaent, ^ourtlend otreet, to

apper<r before M s Jfong/r Jud^e Dav/kins in the Circuit

' ourt of Brltiraore ;^/ty on Wednesday, October S2, 1924,

t?t 10 A.M., and to ̂ ave v/ith him then end- there the

death record o. /ah Robinson, deceased, date of

12, 1896, registered IIo. 86045, and oblige,

attorney for plaintiff.



VF;

In the Circuit Court ' 2

of Baltimore City

Plea: e cause a surimons ordinary to "be issued and

at the same time caune t* be issued the writ of ^ena

Duces Tecum direpyed/Mainet Henry . oenes, Superintend-

ent of ^larketS'jyCity / a l l , coriinonding him to "be

appear and to have vilth hin the" --•" there a l l records

of o'.vnersMp and a l l t ransfer of ownership of o t a l l #764,

. ... : rket, 'before his Honor, Judge Dawkins, in the

Circuit Court of jialtimore City, on Wednesday, -o.-woer

22, 19£4, at 10 ." . , nd oblige

•'ittorney --for • l - i n t i r r .



PR/-TT .JT AL

In the Circuit Court : 2

of Baltimore City

Baltimore, d . , :.

Please cause a summons ordinary to "be issued

and at the same t ime the writ of Subpoena Juces Tecum

c * -•••-tori - ninst GA. Hanipgran Jonei , "."^., Gora;issioner

of Health, Healtn./Depeptyment, Jourtland Street, to

appear "before Ins Honĉ r Jud^e Dawkins in the Circuit

ourt of "Brltimore ^ifty on Wednesday, October 22, 1924,

ct 10 ... ., and to fame with him then • ivi there the

death recard o .-ah Robinson, deceased, date of death

April 12, 1896, registered Lro. 86045, and oblige,

attorney for x'laintiff,



EERRARE In the Circuit

VS. Ho.2 of Baltimore City

PRATT ET AL

Mr. Clerk:*.

Please cause an immediate personal summons to issue

for the following witnesses to appear befpre His Horfo* Judge Dawkins

in the above entitled Otfurt.

William J.G.Jackson,1233 Mulliken St.

Mary Elizabeth Wise,506 N.Spring St.

Mr.Wise(husband)506 N.Spring St.

Samuel Leviton,428 N.Aisquith St. ^ ^—-->.

And oblige

Attorney for Plaintiff,

Let the immediate personal summons issue

r



y lo'L



-yr?

(EL ait* No. a i

Summons for Witness

• #

'h±.

19



SUMMONS FOR WITNESS. DOCKET >^...l!<.....klSv FOLIO.

In the Circuit Court No. 2 timore Citv
Term,

Thje' Sheriff will please summon the following witnesses,

returnable on '. the day of

19 at 10 o'clock A. M :

to testify for.,

in the case of..

.vs..

Olerk of Circuit Court No. 2 of Baltimore City.



JOSLPIJ TEHARE I1T THE CIRCUIT COURT 110.£

VS.

EJI^AB^II AITF PRATT and
CiUTuLr.3 'J.ILMJN, Adminis-
t r a t o r s of SAME ROBIHSOH
deceased and 7I1LIAI.I S.
GUI

OF

BALTIMORE CITY.

Hr. Clerk : -

Ploase suranon the following witnesses moving sane re-

turnable on the 20th dpy of October,1924 at 10 A.Ilo

y

J

Mary Ann P r a t t . 1636 B.Madison 3 t . ,

Agnes P a r k e r , , , , . . . . . . oI656 S0Ha:lison S t .

: / i l l i am Gill.^Vf. . . . . . . . B o l a i r Llar3:et.



JOSEPH TERARE IN THE CIRCUIT COURT HO.2

VS.

ELIZABETH AITH PRATT and
CEARL3S WSHAIH,Adminis-
t r a t o r s of SARAH ROBI1TSO3S,
deceased and 7/IILIAH 3 . :
SILL. ••' ,

BALTIMORE CITY.

_ 1

Mr.Cle rk : - [

P l ea se i s s u e Subpoena Duces Tecura to the Super in tendent

of l iar lce ts of Bal t imore Ci ty , commanding him to appear i n t h i s {
Couit on the 20th day of October ,1924 a t 10 A.II.and "brin£ wi th

him a l l r e co rds concerning the t r a n s f e r of S t a l l iTo-764 E e l a i r

Market .

ATTORNEYS FOR DEFEITDAITT.



Cir. Ct. No. 2.

D. No.

Attachment in Equity,
OR !M



(ATTACHMENT IN EQUITY.)

MARYLAND, Sc.

TLhe State of flftar^lanb.

Clo the Sheriff of Baltimore City, greeting:

You ARE HEREBY COMMANDED, that you attach the bocL-y of

if ^?he shall be found in your bailiwick, and h-e^i-safe keep, so that you have lie* before the

Judge of the Circuit Court No. 2 of Baltimore City, at the Court House in the same city, on the

O^- ^ day in {j/'{£s*4r(U/l/ ]9 ,\0 answer as well touching a certain contempt by

committed in not

as well as to such other matters and things as shall be then and there alleged against li

Hereof fail not, as you will answer the contrary at your peril.

WITNESS, The Honorable MORRIS A. SO PER, Chief

more City, the

Issued the

eme B«fich of Balti-

19

day of

Clerk.



Baltimore, Maryland
July 24th 1923.

Received of Joseph Ferrare the .sum of

, in consideration of which I hereby re-

VM

assign to the said Joseph Ferrare all right, title and interest

in and to Stall No. 764, Belair Market, Baltimore City, Maryland.





'-&•



\

1 ^

..' Y" +' ,-





3Fr.ml< HI. l?ninr|i, Ir«t*urrr & flrmirrnl iHjii $nt>. | g . Cgilca, SnprrintciTbriit.
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iNU 19893 TRANSCRIPT OF DEATH RECORD

DEPARTMENT—CITY -©^-BALTIMORE
q

•.?*•<•

l-PLACE OF DEATH '

CITY OF BALTIMORE: (N0.A&.6 l i SJ^AAJUxCf

1 2-FULL NAME \Jj6A6du

...St.; „ Ward)

(a) RESIDENCE. N
(Usual place of abode) - , . , .

Length of residence in city or toWtE^yhere death occurryfryf yrs.

•COM*..

St.,

REGISTERED NO 1
(If death occurred in

a hospital or institution,
give its NAME instead
of street and number.)

Ward
(If nonresident give city or town and State)

ds. How long in U. S., if of foreign birth? yrs. mos. d».

PERSONAL AND STATISTICAL PARTICULARS
4 COLOR OR RACE i Single,

or Divo:

5a If married, widowed, or divorced
HUSBAND of

(or) WIFE of

6 DATE OF BIRTH (month, day, and yea
7 AGE Years

TiL
Months Days IF LESS than 1

day hrs.,
or mm.

I OCCUPATION OF DECEASED

(a) Trade, profession or
particular kind of work

(b) General nature of Industry,
business, or establishment in
which employed (or employer)

(c) Name of employer

9 BIRTHPLACE (city or town)
(State or country)

10 NAME OF FATHER

ft BIRTHPLACE OF FATHER (city or towgjj j - .
(State or country) ftt/j UUL

MAIDEN NAME OF MOTHER

13 BIRTHPLACE OF MOTHER (city or town
(State or country)

MEDICAL CERTIFICATE OF DEATH
jy j

16 DATE OF DEATH (month, day and y^^CCAAj/ /'%

17

I H E R E B Y C E R T I F Y , That I attended deceased fron

19 to II

^ lhat I last saw h alive on Itetdeath occurred on the date stated above, at m

U S E ^ K M T A T H was as follows:

.(duration) yrs mos ds.

CONTRIBUTORY
(Secondary)

(duration) yri mos ds.

18 Where was disease contracted

if not at place of death?

Did an operation precede death? Date of

Was there an autopsy?.

What test confirmed

(Signed) //'....W. ../V1<OV4^0^. , M. D.

, 19 (Address) / ^ / ^ y^/J„ „ f/t/i ( //
fg BURIAL, CRSMAXJOJ0R jtkAoVAL DATE OF BURIALUAL, CRpMATJOJjXlR KEfflOi

fJc/jLJA/U
r LtDRESS
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MARKET LICENSE 1921

E
0

OS
o

1 3
V

1

0)

0)

4>
U

CITY OF BALTIMORE, ss;
LICENSE IS HEREBY GRANTED TO

aARAH-ROBIlSUM— • '' .

to nrrnpy " STRRKT STALL No. 764 i

for one year from the first day

annual charges.

Annual Charges

License, $10.00

Rent

Per Dieml.2*

Total $ 22.00

Amount Received
this day by. City

. ' Comptroller

/ * ' • . ' •* ' .•: '•.

ndr^a and twenty ibh$ eefcVth'e ."following

the Corporate Seal of/tjie^ City of Balti-

day of.

$10.00
nineteen hundred and twenty one.

$.

' ComplroUer of the City of Baltimore

The Holder of This License is Entitled to Occupy the Stall Herein Named

263—^-9-21—L.I'. 5600

This License must be exhibited oim demaimdl of Assistant Market Master



n
Baltimore, .1921

For value received

.right, title and interest in Stall N6;_

Markeijo

.hereby transfer

Signed.

Witness:

I recommend the above transfer and have this day recorded
j a m e in my,_marlcH. book. •••— - ^ - — ~ - — — - ? • • * • - - - ~ ^ _ . .•-• ._-

Signed__ __

Transferred^

Asst. Market Master

I9_

m •

• \ • •••• Comptroller of the City of Baltimore.'

.*.. .:...•
•••

.• •• .••:
••• • .*.



MARKET LICENSE

se

e
CO

g

- 9

.2
H

CITY OF BALTIMORE, ss.
LICENSE IS HEREBY GRANTED TO

Sarnh Robinson
Street STATJ, No._2M in MARKETto

for one' year from the first-day of May, nineteen ̂ hundred and nineteen at the
following annual charges.

of tha City of Balti-
ay of HA^Annual Charges

License, $10.00

Rent ^

Per Diem ' 222

Total $ <i*. ̂  —-

Amnunt Received
tills day by City

Comptroller

$10.00

X

The Holder of This License is Entitled to Occupy the Stall Herein Named.

Comptroller of the City of Baltimore

474— 1 17-19-D H S—7000

This License mmot he exhibited ©m demand of Assistant Market Master



Baltimore, 1919

For value received_ hereby transfer

all right, title and interest in Stall No _

_ ^ Market to

Signed.

Witness:

I recommend the above transfer and have this day
recorded same in my market book.

•—*-
Signed

Au't Market Muter

Transferred 191

I
Comptroller of the City of Baltimore

By_



MARKET LICENSE^ 1918

o-

CITY OF BALTIMORE, ss.
- LICENSE IS HEREBY GRANTED TO

°arah hobinson

to occupy St ree t - STALL No. 764 in
for one year from the fjrstlday
following annual charges.

Annual Charges

License, $10.00

Total'

BELAIM MARKET
red and eighteen at the

Seal of the) City of Balti-

Qi

'Comptroller^of the City of Baltimore

The Holder of This License is Entitled to Occupy the Stall Herein Named. .

609-1-24-18 M P. 7000 _ . . • ' '

\ This Licemse rausi be exMMted on deinraand of Assistant Market Master



Baltimore^ Md., ,.„....__ __1918

For value received ^_ . hereby transfer

afi right, title and interest in Stall No... ._

....'., ; _•_;. Market to '.

Signed" v:,.v .' d ,

Witness:

I recommend the above ..transfer and have this day
. recorded!-same in my market book.

•'* ' Signed , :.. :
/ ; ' '•'" • Ass't Market Master

. Tiiinsferred .' ,,..: •. , 1

•Complrolltr of the City of Baltimore



MARKET LICENSE

©

CITY OF BALTIMORE, ss.
LICENSE IS HEREBY GRANTED TO

Sarah Robinson

to occupy s . . t r e 0 t STALL NO 7.6.4 in Z I MARKET
for one year from the first day ofy-May^nineteen hundred-and—seventeen at the
following annual charges.

'Coilporke Sea}/ of/ the jSjty of Balti-

Annual Charges

license, $10.00

Rent S = .

Per Diem.../J- *

Total $_!..2..?

Amount Received
this day by City

Comptroller

$10.00

The Holder of This License is Entitled to Occupy the Stall Herein Named.

. Given under .the

Comptroller of the City of Baltimore

8-12-17-A. Co-7000 ' \J \ I

This Llceimse must Ibe exMlbiited ois denmainidl of Assis(tsum(t M&srkeft Master



Baltimore, Md., .'. 1917

For value received hereby transfer

all : right, title and interest in Stall No.

..p. Market to

Signed

Witness:

I recommend the above transfer and have this day
recorded same in my market book.

Signed: .1. .£...::: :......-
Ass't Market Master

Transferred 191

Comptroller of the City of Baltimore.



I

II
B

3

.\\ IT ILJCl
CITY O F BALTIMORE, ss.

LICENSE IS HEREBY GRANTED TO
Sarah Bobinson,

to occupy Street " STALL No. 7 6 * in B.KLAIR MARKET

for one year from the first day of May, nineteen hundred and sixteen at the

following annual charges:
1 i i \ \ \ / i \ i

e City of Baltimore
Annual Charges

Amount Received
this day by City

Comptroller

License, $10.00

Rent " S :

Per Diem /

Total $• 221 -

$10.00

LX.

this

mm

The Holder of This License is Entitled to Occupy the Stall Herein Named

der theporpjor&te

• , i' • / - !

TMe License must be eshibiftedl on demand of Assistant Mlariceft Mastteir
383—3-21-16—D. H. & S.—7000



Baltimore, Md., 1916

For value received hereby transfer

all right, title and interest in Stall No

._ Market to

- Signed

Witness:

I recommend the above transfer and have this day recorded
same in my market b o o k . , . ; _'._ : , -'".—-

Signed.-' .•.'• ;-. :;
Ass't Market Master

Transferred 191 .

Comptroller of the City of Baltimore. S

By-



• MARKET LICENSB 1915

as
o

"V
CD

«

w

u

.a

CITY 9f>BALTIMO
[CENSE I

to occupy. . . . S . T R . E : E T STALL No.^:.fc?.ZI«i .f.f".m:: MARKET

for one year from the first day of May, nineteen hundred and fifteen, at the following

annual charges:

Given under the Corporate Seal of the City of Baltimore

this / ffr _ day of

ni

Annual Charges

License, $10.00

Kent

Per D i e m / ^ / - ^ t >

Total %J/J{va

Amount Received
this day by City

Comptroller

$10.00

'oinptroller of the City of fialtimorr

The Holder of This License is Entitled to Occupy the Sta II Herein NirinlV ''

This License must be exhibited on demand of Assistant Market Master
i—s-ii-16—M. p.—"ooo



Baltimore, Md., 1915

For value received hereby transfer

all -right, title and interest in Stall No

;;...•: :'.-. .Market to

Signed

Witness:

I recommend the above transfer and have th i sday
recorded same in my market book. ''•

Signed: : ,
Asa't Market Master

Transferred .'.' : ."....191 .

Comptroller of the City of /Baltimore.



IVIARKET LICENCE
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CITY OF BALTIMORE, ss.
LICENSE IS, HEREBY GRANTED TO

to occupy STREET STALL No. 7 ^ J / in BELAJR MARKET

for one year from the first day of May nineteen hundred and fourteen at the following

annual charges:
Given under the Corporate Seal of the City of Baltimore

this V.TJ " day of
nineteen hxindred and fowteen.

Annnal Chargn:

License, $10.00

Rent

Per Diem

Total $

Amount Received
this day by City

Comptroller

$10.00

~. \ %\°\ — By..

THE HOLDER OF THIS LICENSE IS ENTITLED TO OCCUPY THE STALL HEREIN

Comptroller of the City of Baltimore.

ON MARKET DAY,
This License must be exhibited on demand of Assistant Market Master

5-19-M I. P. 60O0 6987



Baltimore, Md.,..., i 1914

For value received ,:.,. hereby transfer

all :.'. : right, title and interest in Stall No .'.. '£::'.

: Market, to ,

Signed..

Witness:

I recommend ,the above transfer and have, this" day
recorded same in my market book.__.^ a.£

Signed.;. v. .'..' -. :.•
Ass't Market Master

Transferred : :.: 191

i . Comptroller of the City of Baltimore.

By.



MARKET L, T913.
CITY OF BALTIMORE, ss.

LICENSE IS BJEREBY GRANTED TO

to occupy &A*&U4b. STALL No: / ^ < ^ in " ^ \...,::.. MARKET
for one year from the first day of May, nineteen hundred and thirteen, at the following

annual charges: _. -
Given under the Corporate Seal of fhe Qty of Baltimore,

nineteen hundred and tbtifcexuvf-^jniK-/ M_/

5 /

Amount Received
Annual Charges: this day by City

Comptroller

License, $10.00 $10.00

Rent

Per Diem »

Total $ % > - By.

THE HOLDER OF THIS LICENSE IS ENTITLED TO OCCUPY THE STALL HEREIN NAMED

Comptroller of the Oi\/ of Baltimore.

.j&JL.-_i _ _
ONLY ON MARKET DAYS,

This License must be exhibited on demand of Assistant t Master.



Baltimore, Met, .. ...J9J3.

For value received hereby transfer

all right, title and interest in Stall No.

'. L... ......Market to ..«

.' : a
S i g n e d • .'. •, ••;

Witness:

I recommend the above transfer and have this day
recorded same in my market book.

Signed :
Ass't. Market Masted

Transferred I : \ 9 \ ,

Comptroller of the. City of Baltimore.

'•> , By :..



LICENSE, 1912.
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CITY OF BALTIMORE, ss.
LICENSE IS HEREBY GRANTED/TO / ?

37V4LL No:..,Zll..I2!rr. £....**U2_^LJ^^r^r.. MARKETto occupy.
i • i

for one xiear from the first day of May, nineteen hundred and twelve, at the yearly rent of

Dollars, to be paid

exclusive of the License.

Given under the Corporate seal of^hej^itp of Baltimore,

„ , D . / . ^/%—0 this .- ^pr. ./. day of...

License, $..

Rent

Total

Received

nineteen hundred and twelve.

Comptrollerfif'lhe City of Baltimore.



Baltimore, M<L, .1912.

For value received hereby transfer

all right, title and interest in Stall No

Market to

•

^ Signed. :

Witness: * '•

I hereby approve of the above transfer.

Signed. :.'v
Aa Y Market Master.

Transferred .' 191 '. •-—-

i. Comptroller of the City of Baltimore.

;By,



LICENSE, 1908.

4)

"2
M
0)

o
•M

Vso

g
to

• P4

CITY OF BALTIMORE, ss.

/lily" *1ACENSJ2_IS HEREBY GRANTED U

''occupy ...<x&%Lg^....^. STALL No.'Z^ Z at the '^"^...""ZZ. MARKET

HOUSE, for one year from the first day of May, nineteen hundred and eight, at the yearly

rent of...

exclusive of the License.

Amount Received:

License, $ ^

Rent

Total

(/ •

-—-——~̂ .̂ Dollars, to be paid

Given under the Corporate Seal of the City of

Baltimore, this \£s....day of

nineteen hundred and eight.

Comptroller of the City of Baltimore.



Baltimore, 1908.

For value received hereby transfer

alL right, title and interest in Stall No

' Market to

Signed.

Witness:

I hereby approve of the above transfer.

Signed.':. ...^ ,



Form 341. LICENSE 1907.
y

%
a

a
o
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a
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a

Id

CITY OF BApTIMORE, ss.

LICEmSr^S HEREBY GRANT.

to occu STALL No7.Q...£±-at the MARKET

HO USE, for one year from the first day of May, nineteen hundred and seven at the yearly rent

of. : — Dollars, to be paid

Exclusive of the License.

Amount Recei

License $•

Rent

Total

Given under*&&. Corporate Seal of the City of

Baltimore, this ^r^£. day of.

nineteen hundred and seven.

omptroller of the City of Baltimore.
»«•»» A THAtHIIUEK. •ALTIMOW.



Form 341. LICENSE 1906.

4>

I
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I
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8

CITY OF BALTIMORE, ss.

HEREBY GRANTEjyTO^/y/stZ^&Js^^

to occupy^./. ^£.*£XJ STALL No.y/..D^7T..at the^.ctt^&*!aL!L**S.. MARKET

HOUSE, for one year from the first day of May, nineteen hundred and six at the yearly rent

of. ..^<<^^L.. Z^ZTT^rrrrr. rrrr^Z... Dollars, to be paid

Exclusive of'the License.

Given underZthe Corporate Seal of the City of

Baltimore, this fS.. day of.

nineteen hundred and six. $

Comptroller of the City of Baltimore.
PRBSa OF t*BYBR it THALHBtWEW, DALTIW0R6.



Form LICENSE 1905.

©

c

(A

.2

CITY OF BALTIMORE, ss.

V GRAN^

to oetKpy^r \±ssrrvs ^STAJ^L No./L^/at the/ &f •<-*£,£ ^ MARKET

HOUSE, for one year from the first day of May, nineteen hundred and five at the yearly rent

Dollars, to be paid

Exclusive of the License.

Amount

License $

Given under the Corporate Seal of the City of

Baltimore, this day of

ninteen hundred and five

7~^%
Comptroller of the City of HaUimore,



Form 341. LICENSE 1902.

t
I

X!

at

' V)

CITY OF BALTIMORE, ss.

ei-ie

Amount Received

License.5

Rent

Total

WM. J. C. DULANY CO., B>LTIMO>I.
Comptroller of the City of Baltimore.



Form 341. LICENSE 19O1.
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CITY OF BALTIMORE, SS.

LICENSE IS/HEMXY GRANTED T

Amount Beceijoed.

License"

Rent.

Total

WM. J. C. DULANY CO., BlLTIMOm.

t€ tjf /&e <^</u. vjf

-neiee-t't ttt eei et^te/

Comptroller of the City of Baltimore.



Form 841. LICENSE/I SOO.

I
c

c
o
•a

S

CITY OK BALTIMORE, Ss.

LICENSE WHEREBY GRANTED

I
Amount Received,

License'.

Rent.

TotaL

J. W. Bond C« Print, Balto. Comptroller of the City of Baltimore.



Form 341.

I
Q.

CO

CITY OK BALTIMORE,

H0USG, / ^ <?w weai Aom Me Aid^

etam, at me ueaivu ienJ 0/..
if- & & /

te a/me

n 0
/

j etaA&en Aandbee/ and'nmefa-
{? f

9eti\

J&f'cende.

£fea/ c/me v?cty 0/

Aanaiea ana nti

etanteen

LICENSE.

„ _J898_ Comptroller of the City of Baltimore.



Form 341 Old Number

GIITZ"

t
i

£
a.

as

a>u

CO

eby gmnied

Stall
n0£IS6 J>i one yeaiAem t4e Jmt ahw a

at me ueai€M-4ent a

t&e o/Me fa

rfeen Aun<uee/ana ni

to /e Aaia

Comptroller of tlie City of Baltimore.

*M. t. 0. 0UU!»Y MKfANV, lAlTIHONt.



Form 341.

co
T3

e
0)

2

<u

o

CITY ©F" BJPS.LTI3VEOELE, ss .

License is hereby granted

tooccii/bij$a^t&a^{>^ QjYo^.^Iat $e.

M0US6. foi oneueai Ao-mtl)e fii&t oau of Q^/jLau, eiarjieennundiea-and nineiu~

Aeuen at ike ueauu bent of. ./ri^Cf.. ^Dou-ai^ to be jbaio

uen unaei ttye (gol/bolaie ̂ pecd oi ttye

aitimoie, lhi& /.np.. : day of..

'tmieen nundiea- ana nlneiu=

J. Hafry Di'eciisler, Print, i\k ti. fialtiriiot'e Si. Comptroller of the City of Baltimore.
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IN TH2 CIRCUIT COURT #2

BALTII.TRE CITY

JOSEPH EERRAKE

VS.

AEN PRATT AND"
CHARUSS V. I1AI1T, A d r a i n i s t r a t
and WILLIAM S. GILL

5EORGE W. CAMERON

ATTORNEY AT U W

BALTIMORE, MD.

JtL.

r s

X I
I.

TUB DAILY BEOOBD COMPANY
Baltimore, Md..



• 6

S • «

I JOSEPH FERRARE

I VS. IN THE CIRCUIT CDURT #2

)
.ELIZABETH ANN PRATT AND

) OF
CHARLES \7. MAIN, Administrators

and WILLIAJI S. GILL BALTIIIORE CITY

The above-entitled case having been et issue and the

'(testimony having been taken in open court, the bill, answers, tes-

timony and all other proceedings in said case having been read, •

and the argument of counsel having been heard and considered, and '

the Court being of the opinion that the Complainant is entitled to

the relief prayed for in the Bill of Complaint filed in seid case; i

IT IS THEREUPON BY THE CIRCUIT COURT #2 OF BALTI1ICR3

CITY ADJUDGED, ORDERED AND DECREED, THIS 23RD DAY OF OCTOBER 1924 .
,i
li

'that the Complainant be entitled to the relief therein -orayed and

(it is hereby declared by the said Court that the title of the Com- •

[plainant to stall No. 764 in Belair Market, mentioned in the said

iBill, is now held by the said Joseph Ferrare free, clear, and dis- |

charged from all right, title, claim, interest or demand of the i
1

said Defendants or any of them, and particularly free, clear and l

discharged from all right, title or interest of any kind of Sarah

Robinson, deceased, late of the said City, or any person claiming

iby, through or under her or her estate, except the said Complainant
ti
Joseph Ferrore; '

j AND IT IS FURTHER ADJUDGED, ORDERED AND DECREED that

the said Defendants and each of them be and they are hereby per-

jlpetually enjoined and restrained from molesting or interfering with

^the oossession of the said stall by the said Complainant Joseph ;
i

'Ferrare and his personal representatives and assigns;
I

AND IT IS FURTHER ADJUDGED, ORDERED MW D1XRHED That

the Defendant, William S. Gill, be and is hereby required to account

to and pay to the said Complainant, Joseph Ferrare, the net rents '

and profits derived from the said stall by the said William S. Gill'
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' or any one claiming "by, through or under him, during the period

i1 in which the said V/illiam S. Gill has had possession of the said

!! stall;

' î ID IT IS FURTHER AD JUDGED, ORDERED AMD DECREED That

] the costs of this proceeding "be paid by the seid Defendants.
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IN THE CIRCUIT COURT, NO. 2, OF BALTIMORE CITY.

October 23, 1924.

Joseph Ferare,

Plaintiff,

vs.

Elizabeth Ann Pratt and

Charles V/. Main, Administrators,

of Sarah Robinson, Deceased9,

and William S. Gill, *

Defendants.



IN. THE CIRCUIT COURT, NO. 2, OP BALTIMORE CITY.

October 23, 1924.

Joseph Ferare,
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Elizabeth Ann Pratt and

Charles W. Main, Administrators,

of Sarah Robinson, Deceased,

and William S. Gill, >J

Defendants.
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IN THE CIRCUIT COURT, NO. 2, OF BALTIMORE CITY.

Joseph Ferare,

' Plaintiff,

vs.

Elizabeth Ann Pratt amd

Charles W. Main, Administrators

of Sarah Robinson, Deceased,

and William S. Gill,

Defendants.

Case No. 29,

J

U
Baltimore, Maryland,

October 23, 1924,

The above-entitled case came for trial before

Honorable Walter I. Dawkihs.- i \

Present on behalf of the Plaintiff: Mr. George W. Cameron,

Present on behalf of the Defendants:• Mr. Charles W.

Main and J. Steward Davis.

(Billy /Complaint was read by Mr. Cameron).

(Ansv to Bill of Complaint was read by Mr. Davis).



.ELIZABETH. ANN PRATT

after being first duly sworn, testified as follows:

Direct Examination'

By Mr. Cameron:

Q. How old are you?

A. I am 56 now.

Q. Do you know when you were born?

No, sir. I do not know the year I was born.

Q. You are married?

A. Yes. Husband dead,

Q. Have you any children?

A. No, sir. None.

Q. Who did you marry? •

A. John Pratt.

Q,. What was your maiden name?

A. Elizabeth Robinson.

Q. What was your mother's1 maiden'name?

A. Cecilia Robinson.

Q. What was your father's name?

A. Richard Robinson.

Q. Was your mother's name Cecilia or Sarah Robinson?

A. Cecilia Robinson.
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Q. And what was your father's name?

A. Richard Robinson.

Q. Is your father dead?

A. Yes.

Q. Do you know when he died?

A. Wo, sir, I do not.

Q. Is your mother dead?

A. Yes, sir.

Q. Do you know when she died?

A. She has been dead twenty-eight years.

Q. Did your father or mother die first?

A. Father.

Q. Where was your mother living at the time of

her death?

A. On Spring Street.

Q. Do you know the number?

A. 606 North Spring Street.

Q. Did your mother ever go by the name of Sarah

Robinson?

A. No, sir. My mother's name was Cecilia Robinson.

Q. Did she have any other name than Cecilia Robinson?

A. No, sir.
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Q. Did you know her as Cecilia Robinson and not as

Sarah Robinson?

A. Yes.

Q. Where was your mother buried?

A. Laureih Cemetery., • -

Q. Do you know Hhe name of the undertaker?

A. Giles was the grave digger's name.

Q. I asked what was the undertaker's name?

A. I don't know his name.

Q. You were at the funeral?

A. I was but I don't know the name exactly*

Q. At the time of your mother's death were you married?

A. Yes, sir.

Q. Where were you living at the time of your mother's

death? ; ' J

A. On Bond Street, 530.

Q. About how far is that from 606 North Spring St.?

A. About three squares.

Q. And how long did you continue to live at 530

North Bond St. after your mother's death?

A. I don't know.

Q,. Where do you live* now? ,
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A. Corner' of Bond and Monument now.

Q. How near is that.;fco 606 North Spring Street?

A. About three^squares down. ^-

Q. Have you lived in that neighborhood all of

your life?

No, sir.

Q. Have you lived in that neighborhood ever sincejyour

mother's death?

A. Yes, sir.

Q. Within two or three squares of where she lived

at the time of her death?

A. Yes, sir.

Q. At the time of your mother's death, did she leave

surviving her any other children?
v

A. No, she died without a will.

Q. You don't understand me. Did she leave any other

children surviving her besides you?

A. Oh, yes. There were three or four of us. They

have died since. - ' f.

Q. How many were living when your mother died?

A. Pour. . ' ,

Q. What
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A. One was named Richard, one Katherine.

Q. Is Richard living or dead?

A. Dead.

Q. Did Richard leave any children?

fiU Yes, but they are all dead.

Q. Richard died after' your mother died and left

children, but they areall dead?

A. Yes.

Q. Who else besides Richard?

A. Katherine.

Q. Is she living or dead?

A. She is dead.

Q. Did she ever marry?

A. Yes, but her husband died long before she did.

Q. Did she leave any children?

A. No, sir.

Q. How long did she live after your mother died?

A. I don't know.

Q. How long do you think?

A. I cannot think for a moment because we never

kept a record of it.

Q. Can you give His Honor jsome idea of how long she
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lived after your mother diasd?

A. No, s i r , I cannot.

Q. How long did Richard live after your mother died?

A. About three or four years.

Q. Where did your sister Katherine live at the time

of her death?

A. On Monument Street.

Q. Near what?

A. Between Caroline and Eden.

Q. Then she lived near where your mother lived?

A. Yes, but my mother was dead long before that.

Q. Where did Richard live?

A. He lived home with his mother.

Q. And he lived in the same house with your mother

at the time of her death?

A. Yes, sir.

Q. How long did he live after your mother died?

A. I cannot tell you that.

Q. How long do you suppose?

A. It might be about two or three years.

Q. Did Katherine or Richard die first?

A. Richard first, and Katherine second.
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Q. What other children were there? j

Laura. Josephine was the last one.

Q. Did Laura ever marry? !
I

A. Yes.

Q. Where did she live at the time of your mother's
i

death? |

A. Laura lived home with my mother.

Q. How long did she continue to live at 606 North

Spring Street after your mother died?

A. I don't know, but I know she has been dead five

years. , > '

Q. Laura has been dead five years? '

A. Yes, sir.
i

Q. Where did Laura live at.the time of her death?
t

A. On Madison Street.
i

The Court: What is the purpose of this? ,
i

Mr. Cameron: The purpose is to show the children of

Cecilia Robinson. I want to show that they all lived

in the vicinity of where this Robinson woman lived andd

died, and hov; long they survived their mother.
i

Q. Was Isaac Robinson a child of your mother?

A. Yes, sir.

Q. Is
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Q.

A .

<*.

A.

Q.

I.
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Yes, he died a child*

Then he died before his mother?

Yes, sir.

Josephine Robinson, was she a child of your mother?

Yes, sir.

When did she die?

She has been dead one year in January. She died

last January.

Q.

A,

Q.

A.

Q.

A.

Q.

A.

Q.

A.

Q.

Was she ever married?

Yes, sir.

What was her married name?

Gorsuch.

Did she leave any children?

One, Mary Elizabeth Wise.

Did Laura Robinson leave any children?

One.

Is that one now living?

Yes. She is sitting over there.

I believe you said that Richard Robinson left

no children?

A.

Q.

He left children but they are all dead.

He hasn't a daughter living?
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A. No, sir.

Q, You are a sister of Isaac Robinson and Katherine

Robinson, are you not?

A. Yes, sir.

{$. Then you are a daughter of Richard and Cecilia

Robinson?

A. Yes, sir,

€|. You "said your mother died 28 years ago?

A. Yes, s i r .

(A certificate of death record, issued by the Health

Department of Baltimore City, showing that one Sarah

Robinson lived at 606 N. Spring Street, dated April 12,

1898, and was buried in Laurel Cemetery April 14, 1896,

was introduced , and offered as Plaintiff's Exhibit #1.)

( Certificate of Superintendent of Laurel Cemetery,

which says that on the 14th day of April, 1896, Sarah

Robinson was buried in the lot of Richard Robinson in

Laurel Cemetery, was introduced and offered as Plaintiff's

Exhibit #2.)
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MARY ELIZABETH WISE

duly sworn, testified as follows:

Direct Examination: By Mr. Cameron:

Q.

A.

Q.

A.

Q.

A.

Q.

A.

Where do you live?

506 North Spring Street,

You are a married woman?

Yes, sir. A widow.

What was your maiden name?

Mary Elizabeth Gorsuch.

What was the name of your mother?

Josephine Gorsuch.

Q. She Ttfas a daughter of whom?

A. Sarah Robinson.

Q. -What was her father's name?

A. Richard Robinson.

Q. Did your mother have any other children other

than yourself?

A. No, sir. Only me.

Q. When did your mother die?

A. January 1, 1923. One year and Eight months ago.

Q,. Can you read and write?

A. I can but I have no glasses on and cannot see good<
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Do you or did you know a Mr. Will-lam J. G.

Jackson?

A.

q.

A.

Q.

A,

Q.

A.

(A

Yes, sir.

Is he living or dsad?

Dead.

Did he die before or after your mother?

Before, I think.

You know that he is dead now, at all events?

Oh, yes.

pair of glasses was borrowed from Mr. Main for

the use of the witness.)

Q.

, A-

Q.

A.

Q»

A.

Q.

Is that your signature on this paper?

I canTt just remember.

Have you ever seen this paper?

Yes, sir.

By whom was this written?

By Mr. Jackson.

Can you read this paper to the Court?

1 (Paper read by witness.)>

A.

•

Were you present when that mark was signed?

Yes, sir.
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papers were introduced in evidence: one a

Joseph Perare for $100, and

for a s t a l l in Belair Market

Exhibits #5 and #4. )

The

Mr.

Q.

a payment

A.

Q.

A.

Q.

A.

Q.

• A .

can't give

Q.

another receipt

, as Plaintiff 's

Coiirt; Are those of the same date?

Cameron; Yes, November 15,

There was f i rs t the payment

of $800 balance?

Y e s . •

On the same date?

I think so.

Is Katnerine Butler living

Living,

Where does she live?

On Monument Street next to a

you the number*

You were present, were you,

transactions took place with £&gard to

money?

A.

Q.

*

Yes.

And on the first of January

. laotlier died?

A. Ye s, a i r .

1922,

of $100, and then

•

or dead?

'powder factory. I

when a l l of these

the payment of this

following your
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Q. How old a lady was your mother at the time of

her death?

A. I really couldn't t e l l you.

(Witness asked to identify papers.)

Q. Have you ever seen that before?

A. Yes, 1 gave them to you. '

Q. Where did you get this piece of paper and a l l

of these papers?

A. These papers I got in a box where my mother

kept them, in her drawer. Whenever she went to pay her

licenses she ?/ou.ld keep them in a box.

Q» When did you get them, after or before your

mo t he r ' s de ath?

A. My mother always kept them home in a drawer.

Q. You test if ied that you turned them over to me.

Did you do that before or after your mother's death?

• A, Af te r .

Mr. Main; She has spoken of Josephine Gorsuch though

the receipts were in the name of Sarah Robinson.

The Court: They cover what time?

Mr. Canieron: From 1895 to and including 1921, I

v/ill also have another one to offer for the year 1922.
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(Paper was offered in evidence as Plaintiff 's

r5, a certification that 257-259 Belair Larket

has been let at the rent of -^5.001 Signed Joseph S. bright,

Clerk.)

The Court; As far as you know, they were al l paid

"by your mother?

A. Yes, sir ,

kr. Cameron: Did you ever pay any of then for

your mother?

A. Yes, s i r .

Q. How often do you suppose?

A. Quite often.

Q. .foere did you go to pay them?

A. Up to the City Hall. Sonetiraes she would go to

the market -aster and give then to hirp.

Q. This last one, 1922- can you t e l l ne to v/hora you

turned that over? That was the last one.

A, 1 paid the last one,

Q. To whom did you pive that?

A. To that gentleman. He was the assistant market

master.

(Above paper offered as Plaintiff 's Exhibit #6.)



The Court: You haven't offered anything but the

Q o r sue h ho Id Inp,s ?

Ivlr. Cameron: They bep-an In 1895,

The Court: They show payment by Gorsuch,

LIr. 0 aneron. Ye s .

The Court; I am saying the stall is in the name of

Robinson but the payments were made by Gorsuch?

Mr. Cameron; Yes, that is right. To make that plain,

your mother or^yourself took all of those bills to the City

•Hall or to the market master, from 1895?

A. Yes, sir.

Q. Down to the time the stall was sold? in 1922?

L, Ye s, s ir,

Q. Did you know your grandmother, Sarah Robinson?

A, Yes,

0, About how old a g i r l were you when she died? '.Yere

you grown?

A. Yes, I was gro\ra. 1 think I was about 17 or

18 years old.

Q, You were at her funeral?

A. Yes.

The Cffurt: Tftien did she die?

Mr. Cameron: April 12, 1896.
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^ . At the tine of JOVT grandmother's death, were

you living at home with your mother, Josephine Gorsuch?

A. 1 don't remember, I don't know. 1 think I

lived on Eden Street.

Q. And your ^randnother lived where?

A. On Spring Street.

0,. Can you t e l l His Honor how your mother came to

s?et hold of that s t a l l , if you know?

(Objected to . ) (Objection overruled).

A. I cannot say direct. IJrs Pratt—

The Court: Do you know?

A, Yes, ay mother told me,

(Objected to) . (Objection sustained).

Sir. Cameron: Prom 1895 to 1922 what was done with

this s tal l? Do you know where the s ta l l is?

A. Yes.

Q. Have yoi^ver been to it?

A. Yes.

Q. Fron 1895 to 1922 wnat did your mother do with

the stal l?

A. She rented i t to nj knowing,

Q. Did she ever use i t herself sometimes?

A, I couldn't really "ay.
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C> But you do know that she rented It?

A. Yes.

Q. To whom?

A. To that gentleman s i t t ing there. I can't think

of his name.

Q. To whom else did she rent It?

A. He Is the only one that I know of. Before that

though I believe she rented It to another Italian.

Q. You knew that she rented It to at least two

people?

A, Yes.

Q, Did you ever collect the rent for her?

A. Only from this gentleman here.

The Court: That? of course, was after your grand-

mother died?

A, Yesf my mother was keeping the licenses up on

the stall.

The Court: How raany 'children did she say Sarah

Robinson left?

L!r. Cameron: She said that she had six children. One

died before she did.

The Court: Do you happen to knov; ho?/ many children
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joxxr grandmother had at the tir.e of her death, "besides your

mother?

A, Laura Robinson Freeman, IJTS. Pratt, and I think

my uncle, Richard Robinson.

Mr. Cameroni How about Katherine?

A. She was dead when grandmother died, I think,

Q. You say you were present when your mother sold

this stall to Hr. Ferare. To yhoci was the money paid?

Ae To ny mother,

Q, _And you turned over to him this license receipt

and subsequently you turned over to me all these others?

A, Yes,, sir.

Q, /hers did you get them fron?

A, In my mother's bureau drawer where she alv/ays

kept them, In a little box. She told me where they were

at always,

Q,. Did you ever talk to your grandmother, Sarah Rob-

inson, about this stall?

M. No, sir? I never did.

Q. Did you ever talk to your mother as to how she

had come by that stall?

(Question objected to. ) (Objection sustained).
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that stall
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A.

(Obj
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after the
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Did your mother ever tell you how she had gotten

from her mother?

ected to). (Objection sustained).

You knew that all the time your mother was

se bills at the City Hall she was r

collecting rents from it?

Yes.

ected to on the ground that witness

(Objection sustained).

Did you have anything to do with t

to Ir. Ferare?

Only through my mother*

Did your mother direct you to sell

I.iy mother sold it herself. She 301

market master.

anting the

has testified

he sale of

it?

rue to go

Did the market master p,o to see your mother?

Yes, sir.

And then your mother sold the stall

Yes.

At that time where was your mother

506 iTorth. Spring Street.

to Lr. Ferare?

living?



-19-

C. Did your mother own. that property?

n. IMO ,

vv. But she Hired there, and you lived t>ere too?

A. Yes.

% You have always lived there?

A, No, not always. I lived by myself and ny

mother lived by herself.

Q,» During your mother's l i fe and after your grand-

mother's death, did you see your Aunt, ilrs. Pratt?

A. Yes, she came to see my nother sometimes.

Q,« EOTT about I,Irs. Freeman?

A. She cane qu.ite frequently.

C, How about Richard?

A. Ee would come sometimes. He stayed there at

one time, went around to each of then.

€l* In other vror&s, the brother and s i s te rs were

friendly?

A. Yes, supposed to be,

Q. They carae to your mother's house and she went

to their house?

A. Yes,

Q. And that ran alonpt; unt i l the time your mother

died?
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A. Yes. , '

The Court; Did they ever come to see her in the

market ?

A. Yes, Mrs. Pratt xised to go. I don't remember

ay mother standing on the s t a l l .

The Court; Did your mother have another1 stall?

A, My father stood up by Snsor Street.

Q. You say that your mother at no time occupied

this stal l?

A. She rented i t out to my knowing. If she occupied

i t , I never knew i t .

Q. She had another s ta l l besides this?

A. Yes, my father and mother stodd.in market together.

Mrs. Pratt used to come and visit my mother there.

Mr. Cameron; Then your mother rented this s ta l l

that was sold to Mr. Ferare, and they occupied another

s ta l l in the market from which they sold goods?

A. Yes.

^ The Ccmrt: Do you know what your mother did with,

the rent that she got?

A. She paid her rent where she lived.

The Court: Did. she give a.nj part of the rent to

anybody else •" 7
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A. No, sir, not that l know of. mit my mother was

a woman who attended to her own "business.

Mr. Cameron; She never gaye any to you?

JL 'No, sir.

Q,. Did she ever give any to anybody else?

A. Not that I know of.

Q. Do you know what your mother did with the

money she derived from the sale of this stall?

,A# I really don't. I don't know anything about

that at a l l .

GROSS EXAMINATION:

Mr. Dav is ;

Q. D i d n ' t your mother h o l d h e r s e l f out as Sarah

Robinson?

A. Yea, because t h e l i c e n s e s were always i n t h a t name,

Q,,- And she h e l d h e r s e l f out as t h a t ?

5 A. No, as Josephine G-orsuch.

Q,» Why did she r e p r e s e n t h e r s e l f a s - -

(Objected t o ) . (Objec t ion s u s t a i n e d ) .

C|> D i d n ' t your mother t e l l t h e gentleman, t h e

market Blaster t h a t she was Sarah Robinson?

A. Mo, not t h a t 1 know of.
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Q. Isn ' t Mr. Wilkinson the gentleman she got and

brought up there?

A. Yes, ,

Q. He was not present when those receipts were signed

to show that the money was turned over "by Mr. Ferare?

A. I think so. I doxa't remember.

Q. You remember when they were signed. As a matter

of fact , were those receipts signed?

A. 1 say I think the market master was there .

Q. Was the money paid over when Mr. Wilkinson was

there?

A. Yes..

Q. Then when the money was paid, the receipts were

passed right over? ' '.

A, Mr. Jackson gave him the receipt .

Q. And Mr. Wilkinson was there? Positive of that?

A. I won't say posit ively, but I think so.

Q. Was the money paid at one time?

A. No, • -

Q. The receipts are dated on the same date? How much

elapsed between the two payments?

A. I couldn't say,

Q. An hour or fifteen minutes?
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A. I couldn' t say, „

Q. Where was the f i r s t hundred dol lars paid .you?

A. In my motiier!s kitchen.

Q, Your mother was not sick in bed?

A. Ye s, she was.

Q. Where was the "bed room?

A, Up s t a i r s . „. «

Q. Your mother was not in the kitchen?

A. She was the f i r s t time,

Q« Did she "become more i l l so that when the second

payment had to be made—

A.' She was taken quite s ick.

Q. How many days between the f i r s t and second

payments?

A* 1 can ' t reraember.

Q. Think i t was a week between?

A. I can ' t say.

Q. Was i t more than a week?

A. I t was not a ?/eek, I think,

lj» Was i t about two or three days?

A. I think so.

Q. Why are these dated on the same day then? *

A. I can ' t t e l l you t ha t .
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Q, You signed both of them?

A. Sometime elapsed between the two payments. I

can't just remember no?/.

Q. Your mother made that mark, didn't she? This is

the license you turned over to Mr. Perare.

A. Yes,

Q. That is Sarah Robinson1s name?

A. Yes.

Q, But that is not your mother's real name, is i t?

A. I think so.

0. Was i t the same day the money was turned over?

It is dated November 17, 1922.

A. I can't say.

Q,,- You were present when that mark was made?

A, Yes.

Q. And that is Sarah Robinson, and you told Mr. Wil-

kinson that she was Sarah Robinson?

A, I don't know. Her mother's name was Sarah

Robinson,

% Didn't, your mother say that she was Sarah Robinson?

A, I didn't hear her say that .

Q. When you went and got Mr. Wilkinson, didn't

-you take him in your mother's room and say "Here is my
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mother, Sarah Robinson?,

A, Ho, I don't call her Sarah.

Q. I ana asking what you told Mr. .Vilkinson?

A. I don't remember te l l ing him that .

Q. If you had told him, would you have told him that?

(Objected to . ) (Objection sustained).

Q. Did you t e l l Mr. "Villeinson that your mother's

name was Sarah Robinson?

A. lo .

Q. You deny that?

A* I certainly do. I don't remember te l l ing him that,

^The CourtJ Did you see anybody write that?

A* I can't recollect. I really don't remember.

The Court* The Market I/Iaster was there, and somebody

wrote Sarah Robinson. Do you know who did that?

A. I don't remember. I know the market master was

there.

The Court; You saw Sarah Robinson written there?

A. The licenses are al l Sarah Robinson.

The Court: Who wrote that Sarah Robinson?

A. Judge, Your Honor, I really don't remember

who wrote i t . T know I didn't write i t .



The Court: Didn't the Market Master ask for Sarah

Robinson?

A. I told, the Market Master my mother's name was

Josephine Gorsueh.

The Court: Didn't he sa?f he wanted to see Sarah Robinson?

A. She always went by the name of Josephone ̂ Gorsuch.

The Court; Did he say he went there to see Josephine

Gorsuch or Sarah Robinson? You feel sure that Sarah Rob-

inson's name was not mentioned?

&.». I really don't know.

Mr. Davis: I will show you the license for 1920. There

Is Sarah Robinson's mark, where the stall was sold to Joseph

Perare.

A. I see that but I don't remember who called my

mother's name Sarah Robinson.

Q. Mr. Wilkinson came first with one dated 1920. He

returned it and dated it 1922. We want both in evidence.

We want to show that Sarah Robinson was Josephine Gorsuch.

Did Mr. Wilkinson come through and knock on the door and

say "Does Sarah Robinson live here?"

ik# I don't remember that,, - ,

Q« You came to the door. And didn't he say, "Doesn't
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Sarah. Robinson live here?" And didn't you take him upstairs

because she was sick?

A. I told him my mother was upstairs sick. I don't

remember him asking for any Sarah Robinson.

Q. She sent word to Mr. Wilkinson to come up?

J»« Yes, sure.

Q* Didn't you send word that it was Sarah Robinson

who imnted to see him?

A. No, I sent word that xsy mother wanted to see him.

Q. Didn't he ask for Sarah Robinson?

A. I don't remember him doing it.

Q,. Didn't you tell him that Sarah Robinson was up-

stairs sick?

A. I don't remember that.

Q. Did you go upstairs with him?

A. I think I did. I don't remember.

Q. Didn't he when he walked in say to your mother,

"Are you Sarah Robinson?" And didn't she say "Yestt?

A. I don't know.

Q. Will you say that she did not?

A. I don't know.

(License for 1920 was offered in evidence, as Defendant's

Exhibit #1.)
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Mr. Cameron: Gould your mother read or write?

A. No, sir.

DOROTHY WILLIAMSON

after being duly sworn, testified as follows:

Direct Examination, By Mr. Cameron:

til* Miss tfilliamson, where are you employed?

A., In the Market Department. I am with the Superin-

tendent of Markets,

Q. In the office?

A* Yes, at the City Hall.

Q. You are the clerk there?

A, Yes. .• J

Q. You have been the clerk there for how long?

A. For five years.

%« Were you there in January, 1920?

4. Yes.

Q, In whose writing is that, Sarah Robinson?

A. That is my writing,

% Would, you be kind enough to tell His Honor whose

writing that is|(exhibiting another paper)?
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A. That I cannot say. I don't know anything about that,

Q. Wtien did you write that Sarah Robinson?

A. When the Market Assistant brought this up to me I

asked him about the cross mark and he said that the woman

could not write her name at all. I said, "Why didn't you

sign Sarah Robinson there?1* And he said "I negle.cted to do

it". And I signed it there.

Q. What is this paper?

A. That is a transfer of the license.

Q. What is the front portion of it?

A. It is in the name of Sarah Robinson.

Q. What is this paper called?

A. It is called the license for the stall Ho. 764.

Q. For what year?

A. 1922.

Q,, And this shows that a certain amount of money was

paid to the City of Baltimore in 1922. How much?

A. Twenty dollars.

Qt. Under what date is the transfer?

• A. November 17th.

Q. Transferred to whom?

A. To Joseph Pers.re.

Q. -When this came to your office, was this writing in red?
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A. Yes.

Q,-. Everything the same except the words Sarah Robinson,

and that you put there? The mark was there but not the word?

A. Yes. The mark was there.

Q. And accordingly you transferred the stall to the

name of Mr. Joseph Perare?

A. Yes,

Cross Examination

By Mr. Davis;

Q. You didn't make this paper?

A, No, I didn't see this paper at all.

Q,, New papers for the transfer ?i?ere made to Mr, Main

and the administrators? :

A. Yes, I have them over there. . ,

(Objected to.) (Objection sustained).

The Court: If you want to offer evidence of transfers

made to Mr. Main, you will have to make her your witness.

Mr. Mai&Jjr All right. Produce the paper for the trans-

fer of the stall to the administrators.

(Mr. Cameron objected to the introduction of the paper

at this time). (Objection over ruled). (Exception noted).

The Court: Of course, that is taken subject to the

defendant showing they had a right to do it.

Mr. Main: You have the paper, haven't you?
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A. Wo, that Is all I have.

(Mr. Main offered In evidence a copy of the paper ' '

showing transfer of the stall to the administrators, as

Defendant's Exhibit No. g).

Mr. Main: This is taken from the Orphans' Court --

a transfer or assignment executed by the administrators.

Haven't you the original of this?

The Co'urt: What is the date of that?

Mr, Main: I think it was about the 3rd or 5th of July

that we sent it down there. I am not sure.

Witness: That is the only paper I have on file with

the transfer.

Mr. Main: What Is the Market Master's name?

A. Leo Gortese.

1 I|r. Main: Have you his address?

A. I think he lives on Port Street.

Mr. laMs: He told you to write the name Sarah Robinson

on there?

A, He told me that the woman had represented herself

as Sarah Robinson.

(Objected to as not being the best evidence.)

(Objection sustained.)



- 38 -

JOSEPH PERARE

after first being du%j sworn, testified as follows:

Direct Examination, by Mr. Cameron:

Q. Where do you live?

A. 2040 East North Avenue.

Q. I want to show you these two receipts which have

been offered in evidence, and which set forth that you paid

the sum of Nine hundred dollars for market stall No. 764 in

Belair Market. 5p?e those your receipts for the payment of

that money?

A. Ho, that is Mrs. Wise's receipt for the money I

paid her.

Q,. Did you get those two papers when you paid the

money?

A. Yes, these licenses,

Q. From whom did you get those papers?

A. Prom Mrs. Wise. Her mother was present.

Q. Do you mean to say that they were handed to you

directly by Mrs. Wise, or that Mrs. Wise and her mother were

both there!?

A. Mr. Jackson wrote the papers, the witness signed theip

and I gave the money to Mrs. Josephine Gorsuch;because she was
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nervous and couldn't count it, she handed it to her daughter,

Mrs. Wise. Mrs. Wise says, "Mr. Wilkinson, if you don't

mind, you count it." He did and she said it was all right.

Q. How much money was that?

A. Hine hundred dollars.

Q. So, then this piece of paper for the year 1922

was turned over to you?

A. It was turned over to the Assistant Market Master.

I think the other one was turned over first for 1920, but

the next day they got this. The Assistant Market Master

called me up and says, ̂ The other paper is not good. You

will have' to sign this." 1 signed it. They gave it to me

from the Gity Hall this way.

Q. How did you come to enter into this transaction?

A. . Through the Market Master.

Q. Which one?

A. I think it was Mr. Cortese.

q. What did he do?

A. He said there was a good stall for sale and it was

rather cheap if I wanted to buy it. He told me the location

and I says, "It is a nice location". He says, nLet's go up

see the people."
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Q. Where did you go?

A, To 506 North Spring Street. When we got there we

found Hrs. Mary Wise, Mr. Jackson and a few more colored people,

I said, "Have you got a stall for sale?" And she says ttYes".

Q. Who were you talking to?

A. Mrs. Wise. I said, "What do you want for it^t! She

says "One thousand, dollars". Her mother was upstairs sick.

I says, "Will you take Nine hundred dollars for it?" So she

says, "Well, I will go upstairs and see my mother". ^ e r mother

said it was all right, so we made out the first receipt for

One hundred dollars deposit. We sent to Mr. Wilkinson to see

if the stall really belonged to the lady. He said he knew her

for a long time, that she had been paying taxes on it and

she was Sarah Robinson. Her name was written on the stall

ticket.

The Court; You made a deposit of $100 and before you

paid the -balance you sent for Mr. Wilkinson?

• A. Yes, Mr. Wilkinson was present at every transactio

when we went there.

The Court: What did he say about knowing the owner?

A. He said he had kno.wn her a long time and it was

all right.
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Mr, Davis: Did he say she was Sarah Robinson?

A. He said he knew she owned the stall,

Mr- Cameron: He knew what you were there for?

A. Oh. yes. He went there to transfer the license.

Q,. Then after you had that stall, what did you do

with it?

&* I sold it.

Q. What did you do? What happened?

A. I had to give the party the money back because the

lady died and the other sister claimed the stall. Mr. Berman

sued me for the money and I paid him $1250 that I had sold

the stall for,

Q. At the present time is the title in your name?

A. That is what I think. I don't know,

1 Pros s Examina,tion

By. Mr. Davis:

Q. How much did you pay for the stall?

A. Nine hundred dollars.

Q. And sold it for Twelve hundred and fifty dollars?

A. Twelve hundred dollars*

Q. When did you sell it?

A. A week later.
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Q. You saw Mr. Wilkinson count over the money?

A. Yes, Mr. Wilkinson counted the money, I had it

and I gave it to the old lady. She got nervous like and

gave it to her daughter and her daughter said, "You count

it, Mr, Wilkinson." Mr. Wilkinson counted it and said

"It is nine hundred dollars".

0,. Why, did you turn over nine hundred dollars?

The receipts indicate eight hundred dollars.

A. The sale was made all in one night.

Q. But you said you paid S100 and Mr. Wilkinson

was sent for and then you paid §800?

A. It was altogether nine hundred dollars,

Q* Mary Wise said the first hundred dollars was

paid to her mother in cash?

A. 1 remember her saying that but her mother was

not there the first time,

Q. Who was there?

A. iSry Wise and three or four more colored people.

Q. Who signed that receipt?

A. Mrs. Wise went upstairs with Mr. Wilkinson and fcie

receipt-was signed.
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Q. You didn't go upstairs?

A. Yes.

* Q. So, you didn't pay the nine hundred dollars then?

A. There was nine hundred dollars altogether.

Q. But your testimony is that you paid $900 over

when the balance was paid?

A. It was nine hundred dollars altogether.

Q. There was only eight hundred dollars due?

A. Eight hundred dollars, I guess, is right.

Q. You want to change that now to eight hundred

dollars you paid to Mr. Wilkinson?

A, Yes.

The Court: Do I understand you to say that fir. Wil-

kinson said that was the woman who had been paying the

license?

A. Yes, sir.

The Court: For how long?

A. For a very long time.

Mr. Davis: Didn't Mr. Wilkinson say "That is Sarah

Robinson?"

The Court: Did Mr. Wilkinson say i t was Sarah

Robinson?

A. Ho, he said i t was a l l right to pay i t . I don't
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remember asking the name.

Mr. Davis: You thought it was Sarah Robinson?

A. I thought so. I didn't know Sarah Robinson

was dead.

Q. Why did you take two receipts from Josephine

Gorsuch?

A. I thought Gorsuch was her maiden name and when-

she had married it was Sarah Robinson.

Q. So, the reason you accepted that receipt as

Josephine Gorsuch's was because you thought Josephine Gor-

such was Sarah Robinson's maiden name?

A. I guess so.

Q. Did anybody tell you so?

A. No. The Market Master was there and he knew

all about the market stall and who owned it and everything.

Q. You thought you were dealing withSSuah Robinson?

A. I didn't know.

Q. You knew the stall was in the name of Sarah

Robinson?

A, It said so. I got a good title from the City Hall

Market Master.
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Q. You paid this money to the woman you met on

Spring Street, and you would not have paid i t unless you

thought she owned the stall?

A. I thought fch0 Market Master wouldn't sel l i t |if

it wasn't right?

Q. Did you ask anybody whether that was her married

name?

A. I did not. She had twenty-five years' certif-

icates there and I thought she owned i t . She showed me a l l

the licenses and the Market Master said "I have known her

for a long while", and I thought she was the owner of i t .

Q. You got these licenses, 1920 and 1922. You not-

iced that i t was .signed Sarah Robinson?

(Mr. Cameron objected, as the young lady had test if ied

that the Sarah Robinson was put on by her at the City Hail

after it was brought to her, so that witness never saw the

name, Sarah Robinson, written on there).

The Court; The witness aaid he saw one of them.

Witness: I saw that but I didn't get i t in my hands

because the Market Master says, "I will take i t and trans-

fer your name, take the Sarah Robinson off and put? your

name on and give it back tomorrow."

V
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The Court: You didn't see it?

A. No, I did not.

The Court: It is your signature, i sn ' t it?

A. Yes, but I didn't notice the name.

Mr. Davis: Samuel Leverton was there as a witness

and friend of yours, and the Market Master took the name,

Sarah Robinson, .off and transferred the license to your name?

A. Yes.

Q. Were Mary Wise and Josephine Gorsuch there?

A. Yes.

Q. Did they say "That is Sarah Robinson"?

A. No, no one said tha t .

Q. It was signed Sarah Robinson's name, but you

didn't take notice of i t being signed Sarah Robinson?

A. No, I wasn't close to her.

Q. You thought you were dealing with Sarah Robinson?

A. I didn't know who I was dealing with, but I

thought it was a l l r ight.

The Court: Whom did you see make the cross mark?

A. I seen the old lady herself come down from up-

stairs and si t down there and Mr. Jackson read what was

written in the paper, and she put her mark underneath one

of the names.
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Mr. Davis: This made this cross mark too?

A. I didn't take notice of i t .

Q. Didn't she make it?

A. She must have made i t . It was not forged.

Q. And that Sarah Robinson was written there?

A. I don't know.

Q. You signed that? And that is your friend,

Samuel Leverton?

A. Yes.

Q. Was Mr. Wilkinson there when the f i rs t receipt]

was given?

. A. He was there during the last payment.

Q. Was he there at the first payment?

A. I don't remember. It has been two years ago.

Q. Didn't you test i fy that Mr. V/ilkinson was

there when the f i rs t receipt was given?

A. I don't remember.

Q. Didn't you say that?

A. I didn't say the f irst payment.

<£The Court): I think he said Mr. Wilkinson was

there when the big paper was signed.

Mr. Main: He said that Mr. Wilkinson went up therjs
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and talked to Mrs. Wise before he put up the rest of the

money.

The Court. j think the hundred dollar deposit was

made before Mr. Wilkinson went up there.

(The Court recessed at 12:30 P.M. for one hour).

(The case was resumed at 1:30 P.M.)'

Cross Examination continued.
Mr. Davis: You sold the stall when?

Mr. Ferare: A week later.

Q. Has Mr. Berman ever transferred the stall back

to you?

A. No, sir, I sold it to Mr. Berman through his

attorney, Simon Silverberg.

v Q. Has any one ever transferred it back to you?

A. No.

Q. And Mr. Berman filed suit against you for the

amount of money that he paid you for the stall. Did you'

defend that suit?

A. Yes, I did.

Q. You filed an answer?

A. My attorney did not, no.

Q. Then it was not defended. Mr. Berman got judg-

ment by default?
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A. Yes . !

Q.' You pa id t h e judgment?
• s . •

A. Y e s . • . J ^ '

The C ourt; For how much?

A. Twelve hundred and fifty dollars.

The Court: Why should Mr. Berman sue him?

Mr. Davis: After Mr. Berman found t i t l e was being

claimed by the administrators, he went back to Mr. Perare

and said he didn't get a clear t i t l e to i t .

(Counsel for plaintiff objected to this line of tes-

timony. )

The Court: I would have sustained the objection

but now that it is in I would like to know about i t .

Mr. Main: Mr. Berman couldn't t e l l us, but if

Mr. Cameron will give us the name of the Court—

Ihe Court: If he was sued, showing that he didn'is

give good t i t l e , that might be very importanf.

Mr. Cameron:- I propose, to exhibit in rebuttal this

paper.

The Court: What Court was i t in?

Mr. Cameron: Baltimore City Court.

The Court: Mr. Cameron, give the facts.
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Mr. Cameron: My position in the matter was if Fera're

did not have a good t i t l e , Ferare didn't want Berman's

money and we felt that the man to bear the brunt and make

the fight was Ferare, and for that reason we got this trans-

fer from Mr. Berman under aate of July 24, 1923, "Received

of Joseph Ferare the sum of $1259.72 in consideration of

which I hereby resign to the said Joseph Ferare a l l right,

t i t l e and interest in the s ta l l No. 764, Signed Maurice

Berman."

The' Court: Did you file b i l l s in that case?

Mr. Cameron: No.

The Court: Mr. Cameron, what did he base his suit on?

Mr. Cameron: They questioned our t i t l e . It was

brought under the common counts and a special count under

the Speedy Judgment Act.

The Court: He didn't allege a breach of contract*?<

Mr. Cameron: No.

The Court: On that you didn't make any plea?

Mr. Cameron: No, sir , we didn't bring i t to- an

.issue there. We felt that if we were wrong we wanted td

be the losers.. •

'The Court: At any rate, i t is only the suggestion.
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You didn't make any concession on failure to plead. I

don't think that has any issue in this case.

Mr. Davis: You knew Jackson who witnessed the

receipfcbs?

Witness: No, s i r .

Q. Didn't he live right there?

A. I don't know. Mrs. Wise got him. He was a

feet stranger to me.

Q. Was Mr. Cortese present at any of these tran-

sactions?

A. Yes, both of. them.

Q. First and second?

A.N I think so. I am no.t sure about the f i r s t ,

but he was present ,at thevsecond.

Q. He saw this woman make her mark?

A. I guess so. I don't know. There were seven or

£ight of us in the room, four or five colored people in a

l i t t l e kitchen.

HARRY M. WILKINSON

was next ca l l ed , and a f t e r being duly sworn, t e s t i f i e d

as follows:
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Direct Examination

By Mr. Cameron:

Q. Viftiere do you live, Mr. Wilkinson?

A. 412 North Caroline Street.

Q. What is your business at the present time?

A. Proprietor of the Maryland Fish and Oyster

Company. Prior to that I was Market Master of Belair

Market and salesman for the Maryland Fish and Oyster Co.

Q. How long were you Market Master?

A. I was appointed under the Republican Adminis-

tration in 1920 and continued until 1924. In 1924 I handed

in my resignation because my business got larger and I

could not attend to the market.

Q. It has been testified that you were at this house,

506 North Spring Street, when this transaction was going

on, involving the sale of this stall. Will you be kind

enough to tell His Honor -whether this is a fact or not?

A. . On about May 10th we got our certificates out,

with the licenses.

Q. Suppose you answer my question. Were you pres-

ent at any of those transactions?

A. I was present when the license was transferred

in Mrs. Robinson's house. A
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Q. What house were you in?

A. Mrs. Robinson's, 506 North Spring Street.

Q. At the time you were there, how much money was

paid?

A. At the time I was there Mr. Ferare counted

eight hundred dollars to the old lady, Mrs. Robinson.

Q. That is, the mother of this woman who was on

the stand here this morning?

A. I don't know whether i t was her^mother or not.

x- " Q. But i t was given to the old lady? Delivered

into'her hands? ' "

A. Yes. She was sick and couldn't count i t and

passed i t over to he'r daughter. Her daughter was nervous

and asked me to count it for her. I counted i t and gave

i t to this young lady, and she handed it over to the old| lady,

Mrs. Robinson.

Q. In what part of the house did that take place?

A. In the kitchen.

Q. Who else besides this woman bqck here, Mary Wise,

was present, and Mr. Perare and yourself?

A. Mr. Cortese, Assistant Market Master, Sam Lev-

erson, Mr. Jackson, this woman's husband, and I guess four
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or five more.

'<$. • Did you see Mr. Jackson write that receipt?

A. No, s i r . Mr. Perare — they was making out a

receipt on the table, and I was fixing up the license.

Q. But you were conscious that i t was going on?

A. Oh, yes.

Q. And was it down in that room that a l l the

people•signed this paper?

A. If was all done in the kitchen, outside of

the time we went up there and got Mrs. Rohinson to sign

her name to the 1920 license.

Q. Have you ever seen this paper before?)

A. No, s i r .

Q. Although it has been test if ied that this paper

was prepared there that night, you didn't see it?

A. No, Mr. Perare didn't show it to me.

Q. I am referring to Plaintiff 's Exhibit No. 6.

Can you t e l l His Honor who made this mark on the' license?

A. No. It was a very narrow stairway there, and

the old lady, Mrs. Sarah Robinson, was upstairs sick. She

was very nervous and couldn't get around so good, so my

assistant Market Master takes jit up to h,er and she signs

her cross mark.



- 49 -

Q. This was not done the night the |800 was paid?

A. Oh, yes it was.

(Counsel for Beferid'a-rrC ©injected because witness did

not take'the paper to Mrs. Robinson at all).

Q. Did you take that paper to her?

A. In the afternoon I got this license, about two weeks

before Mrs. Robinson sold the stall. She showed me a whole

cigar box full of licenses.

The Court: Do you mean the old lady?

A. . Y e s , sir. .. <\ ' • • _. .

The Court: The* one wJno got, .the money? .

A. Yes, s i r .

The Court: You got that license from the old lady?

A. Mrs. RobinsqnJs daughter came to my house and I

wasn't home but she saw my wife. When I dame home my wife

said "Go to 506 Spring Street, Mrs. Robinson has a stall in

Belair Market and wants tos ee you." I went around there

about 5:30 or 6:00 O'clock and went upstairs and says "How

are you feeling?" She says, "Pretty bad. I don't think I

will live very long. I will have to sell my stall, I need

money for medicine." I said, "Oh, you are going to get bet,ter.

Have you your license here?" She went in the bureau drawer
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and got the license, for 1922. I said "Mr. Berman rents the

stall, don't he?" I- said "You give him the first chance1 to
t

buy it. The man has "built his business up there and is en-

titled to the stall." She^says "All right, I will call '

Mr. Berman up." That went along about a week or two. The lady

came around to my house again. She said she had called up
1

Mr. Berman and he only offered her $700. She said, "What is

that stall valued at?" I said, "I don't know. As much as you

can get as far as that is concerned." I said, "You had better

call up Mr. Berman". Mr. Jackson went out and called Mr. Ber-

man up. His wife was home and later he called up. Jackson

come back and says "Mr. Berman won't give no more than what

he said". I went home, and I guess about a week afterwards she

got hold of my assistant Market Master and told him that tihe

stall was for sale, and he got in touch with Mr. Perare. i

Mr. Perare and Mr. Leverton went up there and I understand

bought the stall and left the $100 deposit on it. I was down

to the market. They- came down in a Ford car for me and mei

and my assistant Market Master, Mr.' Perare and Mr. Leverton

and six or seven other people were in the house, and Mr. Perare

paid the money and I was fixing the license up. The first

license I got hold of was 1920, to make sure her name was Sarah

Robinson.
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Mr. Cameron: This is in response to a question that

Your Honor was asking. '

The Court: I think it is an answer to all the ques-
t

tions I asked. i

Mr. Cameron: How long had you been collecting rent for

that stall? (
i

Witness: I collect no rent from any stall.
i

Q. Do you call this paper a certificate?

A. No, that is a license.

Q. You never had anything to do with the money paid
i

on that?
i

A. No, they got that at the City Hall. '

The Court: A renewal every year? '

A. Yes, sir.

Mr. Cameron: The old lady had a drawer full you say?

A. No, a cigar box full.

Q. Did you examine them at that time? (

A. I looked at the whole lot of them. '

Q. Did you see how far back they ran?

A. A good while back before I became Market Master', \

and before Mr. Dean, the former Market Master.

Q. Then I understand you to say that you did not see,

\
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I

that mark put on this certificate?

A. No.
I

Q. And, although this receipt was made out by Mr. Jack-

son, you have not seen it until you. see it in the Court Room

today?

A.. That is the only time I have seen it.

Cross Examination

By Mr. Main:

Q. Mr. Cameron showed you one of these rece ip t s . Have
i

you ever seen the other one? I
• • . • !

A. I think the first receipt Mr. Perare got when he' first

paid the money.
• • . j

Q. Mr. Ferare testified on direct examination that you

were not with him at this house when he paid the $100. Did

you go with him?

A. No, Mr. Leverspn was.

Q. You knew nothing about these .receipts until you

came in the Court Room ;today?,

A. Never seen them. •
i

Q. You were not present when this cross mark was made

on this receipt?

A. I was down stairs and my assistant Market Master
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took it upstairs to Mrs. Robinson as she was sick.

Q. Who is that sitting there?

A. Mr. Cortese..

Q. Were you present when this other cross mark was made?

A. Yes, I seen her make it.

Q. Who. wrote Sarah Robinson there?

A. I think my assistant Market Master done that, on

the second floor of her room, in the presence of myself, |her

daughter and herself.

Q. Was Mary Wise there?

A. Yes, that is how I found her name was Sarah Robinson.

Q. What did she say her name was?

A. Sarah Robinson. , :' r . ...

Q,. And she directed him to write her ,name there?

A. Yes, and she^made her cr,pss mark there.

The Court; She called herself Sarah Robinson?

A. Yes, sir. She said it when she made the mark.

LEO P. CORTESE

was then called1to the stand, arid after being first duly
.. •> ... . , .....

sworn, testified as follows:

Direct Examination

By Mr. Cameron:
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Q. Were ydu around at 506 North Spring Street the .

night this $800 was paid?

A. Yes, I was.

Q. It has been testified to here that you handled this

certificate. Did you?

A. Yes. I held the old lady's hand while she made |the

cross mark. •

Q. Where did she do that?

A. This cross,mark was made in the basement, the other

1

one in the upstairs room.

Q. When all the people were there?

A. Yes, MaryWise--

The Court: Did you write the name?

A. I did on that one paper, but the stenographer ajt

the City Hall wrote it on the other one.

The Court: Who wrote the name?

A. I wrote the name on the 1920 license.

The Court: Where did you get that name from?

A. From a previous license.

The Court: You put it there because you saw it on

the previous licenses? •

A. No sir. Because Mary Wise told me that her mother

was Sarah Robinson.



/ ' \ - 5 5 ' -

Mr. Cameron: ^ What did you mean to -say about the pre-

vious licenses? v //. ( , ' '̂ , .-

A. All that I can remember during the three years I

have been there were made to Sarah Robinson.

Q. How long have you been assistant Market Master?!

A. This coming January it will be three years.

The Court: Were you there with Mr. Wilkinson?

A. Yes, sir.

Mr. Cameron: How long have you been engaged around,the

markets? Before you were Assistant Market Master, what did

you do?

A. I worked at Sheppard's stove place.

Q. Then you have only been there at the markets for

the last three years?

A. Oh, no. I have worked around the markets all my

life. My father kept a stall there and I have worked there

all my life off and on.

Q. And you know this stall, No. 764?

A. Yes. - / '

Q. Who owned it in 1922, at the time of this sale?

A. Mollie Berman.

Q. How long have you known him to keep this stall?
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A. Ever since I have been there.

Q. How long before that?

A. I can't tell you exactly but it was before I became

assistant Market Master.

Q. Do you know who occupied it before Mollie Berman?

A. I don't know.

Q. You don't know that a Mr. Restori occupied it?

A. No, I do not.

Cross Examination

By Mr. Main:

Q. You call him Mollie.Berman. His name is Maurice, isn't

it?

A. Yes, it is. i ' ' '

Q. Did you s&jb, the" mark made oh thi 's paper?
U N >

A. Yes. J
 tj i( ._ y <•

Q,. Who made this mark?

A. Sarah Robinson, up in her bed room.

•Q. What did she say before the mark was made on th'ere?

Who di& she say she was?

A. Sarah Robinson.

Q. Did any one ask her her name?

A. Mr. Wilkinson, and I.
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Q. What did she say?

A. She said it was Sarah Robinson.

Q. Had any one else told you she was Sarah Robinson?

A. Mrs. Wise.

Q. When this woman, Mrs. Wise, told you that that was

Sarah Robinson, where did that take place? Where were you

and Mrs. Wise?

A. After she had seen'Mr. "Wilkinson, about a week or

so afterwards, I was standing down at the fish stall, because

I work there too, and, I was standing! at my stall on Tuesday

or Friday. Mary Wise ̂ ame up and asked if I knew anybody

'' <J "• . ' _ ( ^ >

who wanted to buy a stall/ '.She^said it was near McElderry

Street. She said "My. mother owns the stall, Sarah Robinson."

I said, "Why don't you sell it to Mollie Berman?" She said,

"He don't want to give me what I want for it. My mothe

sick and I need money for the Doctor and medicine."

Q. When you asked the woman who was in bed what her

name was, where was Mary Wise?

A. Up in the bed room too.

Q. Did she say her name was Sarah Robinson?

A. Yes.

Q. Have you ever seen.the receipts?

A. No, because I was/in the front room.
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Q. Who wrote the receipts? Do you know?

A. No, sir. I don't know.

Q. Do you know this man, Jackson?

A. Yes.

Q. How long have you known him?

A. I knew him for seventeen years. When he was an

undertaker.

Q. He went out of the undertaking business, didn.'t he?

A. I don't know.

Q. Is that the man who had just gotten out of the

penitentiary in 1922?

A. I don't know.

Q. Do you know where he worked after he quit thei under-

taking business?

A. No.

MAURICE BERMAN

after being first duly sworn, testified as follows?
1

Direct Examination

By Mr. Cameron:

Q. What is your business?

A. Produce. ,

Q. Where do you carry on your business?
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A. Belair Market.

Q. On any particular numbered stall?

A. Yes, sir.

Q. What is the number of it?

A. I occupy No. 764. I occupy 752 and 754, 620 and

622.

The Court: Are they all connected?

A. No, sir. I have different men working for me,

Mr. Cameron: How long have you occupied 764?

A. I could not tell the exact amounb of years but,

as far as I can recollect, six or seven years.

Q. From whom did you originally rent that stall?

A. I rented from a colored lady by the name I have

always known as Sarsah Robinson.

Q. Did she always collect the rent?

A. Either she did or her daughter, Mrs. Mary Wise.

Q,. You mean the woman who testified today?

A. Yes.

Q. Do you mean that for a certain length of timejthe

old lady collected it, and then the younger woman did?

A. Sometimes one would collect it, and then the other.

Q. You bought this stall from Mr. Perare, didn't[you?

A. Yes.
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(Counsel for Plaintiff offered reassignment of ati.all as

Plaintiff's Exhibit #7.)

Q. Whose signature is that?

A. My attorney's.

Q. And this?

A. Yours.

Q. Did you see those being signed?

A. Yes.

Q. You signed that on July 24, 1923?

A. Yes.

Q. This woman who testified here this morning, how

long have you known her name?

A. I have only known her name probably two years1.

Q. And that has been since the old lady died?

A. Yes*

Q. Before that you didn't know it?

A. I knew it was Mrs. Robinson's daughter, becau'se

Mrs. Robinson "told"me that any time she could not colle'ct

the rent she would "send her daughter.

Q. Would she give you a receipt for it?

A. No, sir, never did. It was a transaction amongst

ourselves.
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Cross-Examination

By Mr. Main: ,
i

Q. Did you talk'with the woman to whom you paid the

rent of the stall when she would come to collect the r|ent?

A. Yes.

Q. What name did she give?

A. Sarah Robinson,

Q. Did you know her by any other name?

A. No, sir.

Q. When she wanted to sell the stall, who did she say

she was then? ,

A. She told me she wanted to sell the stall and !

thought that I should have preference. I asked her whether
i

she owned it or not. I said, "What is your name?" and ,she

said "Sarah Robinson." I went to the City Hall to see if the

stall was in the name of Sarah Robinson. I found out it was

and I had known her to be Sarah Robinson so many years,! so

I asked her what she would take for it and she said one! thous-

and dollars. I said seven hundred dollars would be plenty for

it. She told me she would not take seven hundred, so I told

her I was not interested. I think it was probably three

weeks after that' my v/ife got a telephone call saying she
i

wanted to see me. The teleptione call said was I interested
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in the stall. I said I would give Six hundred dollars I but

that that was all I would give. They said the stall is sold

and I said,"Good luck to you".
i

Q. When did you first learn it was sold to Perare?

A. I think sometime about the 15th day of November.

Q. How soon after that did you know that Perare had

paid nine hundred dollars to these people?

A. About a week afterward.

Q. Then, when did you buy it from Ferare?

A. About a week after that. I was told they wanted to

sell it, so I seen where I had made a mistake and I thought

I would let them make a little profit on it and Mr. Perare

sold it to me for Twelve hundred dollars.

Q. Did you pay it?

A. I did.

Q. When did you learn that the title wasnot good?

^Counsel for Plaintiff objected to the question.)

(Objection sustained).

Mr. Main: Did you file suit against Mr. Ferare?

A. I did.

Q. In March, 1923?

A. Yes.
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(Objected to). ,

The Court: Unless there is something in those papers

that tends to commit Mr. Ferare, I don't think we should

have it. - ^

(Taken subject to'exception).

Mr. Main: It-is filed under the Speedy Judgment Act.

There are five or six counts. The seventh count, on a prom-

issory note, is stricken out and a special count No. 7 is

in the papers.

The Court: Is the affidavit to that?

Mr. Main: Yes, sir.

The Court: Was there no appeal filed?

Mr. Main: Wo, the judgment by default was taken in March.

The Court: If Perare was summoned and made no answer,

letting it go by default, on that statement of the case it

would be relevant.

Mr. Cameron: Our desire was never to appeal in a Court

of Law but to bring it in where we thought it properly belonged,

in a Court of Equity. That is the reason we allowed that to

go.

The Court: People do not allow judgments to go by

default.



Mr. Cameron: We felt that we wanted this question to

be decided, tested out and so far as we were concerned we would

return the $1200 and not-appe'ar, but'we wanted to come into

this Court to get all the advantages of a Court of Equity.

The Court: Do you say anything in your bill about the

transaction in the Gity Court?

Mr. Cameron: I don't think we do, sir. But we hjave

in this suit a reassignment to us by Mr. Berman. Mr. Bjerman

must have felt that there was some equity there before he

would give us that.

The Court: No, Mr. Berman has explained why he did that.

It is a circumstance showing his attitude at the time; dt

is not conclusive at all.

(Exception noted).

i

(Declaration offered as Defendant's Exhibit No. 4'.)
( in the matter of Berman, vs. Ferare, City Couty).

y

1 ,
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Mr. Main: Do you remember when .the administrators

transferred the stall to Mr. Gill?

(Objected to.) (Objection sustained).

Q. Are you on the stall-at the present time?

A. Yes.

Q. Whose tenant are you, and to whom do you pay rent?

A. I have since that time purchased it from Mr. Gill.

I rented it from Mr. Gill previously.

Q. What time was that, before or since Mr. Perare

paid you the $1200?

A. That was after Mr. Perare paid the $1200. I didn't

pay any rent until he gave me my money back.

Q. When was that?

A. After we had filed suit and won by default.

Q. He said he gave you the money back in August?

A. The day that was signed is the day I got my money

back.

Q. This is dated July 24th. Didn't you become the ten-

ant of Mr. Gill on July 9,- 1923?

(.Objected to). (Objection overruled).
i

The Court: You paid the rent first to Mrs. Robinson?

A. Yes.

The Court: Then you thought Ferare had bought it. Did
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you pay him any rent?

A. No. ' ' x;

The Court: You ̂ didn't pay-anybody rent while the suit

was pending? 'i ]

A. No, sir. That is right.

The Court: Did you pay Perare anything after that?

A. No, sir, because I found out that the license

was in Mr. Gill's name.

The Court: So you didn't pay Perare any rent at all?

(Motion to strike out the above questioning was granted).

The Court: You never did pay Ferare any rent? You,

were paying to Robinson or Wise for five, six or seven years,

and then after that old lady died and Mr. Ferare got hold of

it you bought it from him and held it for a while and didn't

pay anybody; then when you got into this difficulty you got

judgment and didn't pay anybody until you got judgment; then

in a little while Mr. Ferare paid you back, and after that

you commenced paying to Gill?

A. That is jvignt.

The Court: So there is- no time that you paid any rent to

Ferare?

A. No, sir.
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Mr. Cameron: Who occupied that stall prior to your

occupancy of it?

(Objected to by Counsel for Defendant).

(Objection overruled).

A. Prior to my occupancy there was an Italian named

Restori, I think, who occupied it.

Mr. Main: That transfer or assignment is certainly'In

the Market Master's office and that is not available. The

young lady says she has made a diligent search and cannot

find it. The administrators made the assignment to Mr. G1">1, and

Mr. Berman signed it.

The Court: .-What is the, contention of tha't assignment?
y -

Mr. Main: We, have a copy here.

Mr. Cameron: We expect to' show that what was done was

improperly done.

The Court: Suppose you can show that - is there any

reason why a record of that office cannot be shown even though

the proceeding is wrong?

Mr. Cameron: Yes, if it may please Your Honor, I don't

think it is proper to be introduced at this time.

The Court: The paper should be in evidence if it is1

dealing with this transaction^ If the transactions have npt
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been properly carried on, you will have an opportunity to

show that.

Mr. Cameron: But how can I successfully attack some-

thing that we haven't here "before us?

The Court: He wants to give you part of that now.

Even if the paper is improperly^recorded, that doesn't

establish anything. Mr. Main is only trying to prove thati that

r
paper was in the City Hall, signed by Mr. Berman. I see no

reason why the paper should not be offered now. I understand

that the paper has been' hunted for1 and cannot be found.

Suppose we take it subject to all its infirmities both
i

as to its potentialities and materialities. Why shouldn't

Mr. Berman sign it?

Mr. Cameron: Because if he had any right to the title,

we do not know it.

The Court: Will he say whether he signed it? This is

taken subject to exceptions).

Witness: I think this is a paper he asked me to make

up before he would transfer the stall.

The Court: You did sign it?

A. Yes, sir.

The Court: On the 9th of July?
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A. Yes.

The Court: And you were paid your money back on the

24th of July?

A. Yes.

SAMUEL LEVITON

after first being duly sworn, testified as follows:

Direct Examination

By Mr. Cameron:

Q. Can you tell His Honor where you live?

A. 428 Aisquith Street.

Q. What is your business?

A. Buying up old newspapers.

Q. Where is your place of business?

A. 428 Aisquith Street.

Q. This is Exhibit No. 3. Is that your signature?

A. Yes.

Q. Were you present/ when the paper was prepared and

signed?

A. Yes,

Q. Where was it prepared and signed?

A. In the basement or kitchen of 506 Spring Street.
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O
Q. You were down there in company with whom?

A. Mr. Ferare, Mr. Wilkinson, Mr. Cortese and four

or five others.

Q. Did you see this paper prepared?

A. Yes.

Q. Who prepared it?

A. Mr. Jackson.

Q. Do you know whether he is living or dead?

f~°\ A . I have heard that he was dead.

Q. Did you see the woman, Josephine Gorsuch, make her

mark there?

A. , I won't say for sure.

Q. You were listed as one of the witnesses. Did you

see her there?

A. Yes. She was there.

Q. Well, you saw her make that mark?

A. Yes.

Q. Was there any money paid her?o
A. Eight hundred dollars.

Q. Who paid it?

A. Mr. Perare.

Q. And after Mr. Perare had paid her this eight hundred
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dollars, was there anything else that happened there?

A. She was nervous and gave it to that woman to count,

and she got nervous seeing so much money and gave it to

Kr. Wilkinson to count.

Q. But at that time this paper was prepared by Kr. Jack-

son?

A. Yes.

Q. And Miss Josephine Gorsuch was written there, and

she made this mark? ;' . .

A. Yes. . .

Q. Did you ever work around the market?

A. Yes.

Q. For how many years?

A. I have been around there all my life.

Q. Did you know who that stall belonged to?

A. Mr. Ferare asked where it was and he was told it

was Mr. Berman who worked there.

Q. Mr. Ferare didn't know anything about it at that

time? •

A. No, he thought it belonged to Mr. Berman. After

that Mr. Cortese, Mr. Ferare and myself went up there and

the woman came down and asked the Market Master to come up

there•
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Cross Examination

By Mr. Main: * t ; * ,. .
 V

Q. Where was this woman when she made this mark?

A. I didn't see her then.

Q. What time did you go with this one?

A. That was the first time. I went in the morning.

Q. What time?

A. It was-two years ago. I don't remember.

Q. Why did you hesitate a while ago?

1 A. I thought it was the other paper.

Q, How about this one?

A. She signed it but I didn't see her sign it.

Q. Did you hear this woman's name mentioned by

any one there?

A. I don't recollect if I did or not.

Q. When this paper was signed, did you hear her name

mentioned? ' '" • •' < , (

A. No, sir. •

Q. As a'~matter of. fact, "Mr. Jackson took this in the

other room and wrote it up, didn't he?

A. In the same room where the woman was.

Q. What did he put the paper on?
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A. On a table.

Q. Where was Mr. Wilkinson?

A. He was there.

Q. Was Mr. Wilkinson filling out this paper here

when that paper was prepared?

A. I don't remember .what ne was doing.

Q. Did you hear Mr. 'Wilkinson's testimony?

A. I heard it, yes.

Q. • Did you hear him say he never saw that paper?

A. He was in the room whem the paper was made out.

Q. Are you willing to swear that Mr. Wilkinson had

seen this paper before he came in Court today?

A. I say the paper was in there when Mr. Wilkinson

was in the room.

Q. You don't say whether he saw the paper or not, do

you?

A. I won't say yes, and I won't say no.

Q. This was witnessed by you, wasn't it?

A. I guess so. I see my signature.

Q. What other name is there?

A. Joseph Ferare.

Q. And whose belpw?
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A. Sarah Robinson.

Q. Is it her mark?

A. I don't know. The Market Master did that.

Q. Who wrote Sarah Robinson there?

A. I guess he did.

Q. Why did you sign your name there as a witness?

A. When he came down from upstairs he asked me to

sign it.

Q. Wasn't this signed at the same time?

A. No, I don't think it was.

Q,. This paper was signed at the time the Eight hundred

dollars was turned over. Everybody has testified to that here,

A. I don't think that one was signed at that time.

Q. When did you go there and sign as a witness?

A. I went there twice.

Q. You said you were not there when this was signed?

Was it signed at the same time?

A. Maybe a few minutes later, ora half hour later.

Q. Do you remember this occurrence?

A. I remember signing my name on it.

Q. Do you tell His Honor this paper transferring the

title was signed when the One hundred dollars was paid?
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A. The Market Master took it upstairs and got it

signed and brought it down to me.

Q. The Market Master and Mr. Cortese and all the

other witnesses saw that this was signed when the money was

turned over?

A. I think the other one was signed, not that one.

Q. Didn't you witness this?

A. Sure I did.

how
Q. And did you know that this was signed upstairs?

A. The Market Master was upstairs. The Market

Master brought it down when he turned over the money.

Q. You signed here as a witness and did not see the

woman make the mark?

A. I didn't see her make the mark.

Q. Did you see her make the mark on this one?

A. Yes.

Q. How did you know she did?

A. Because she was down stairs, and couldn't count

the money.

Q. This paper is dated the 16th day of November, ;this

is dated the 7th of November and this one is dated the 15th.

How many times were you there?
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A. I was there a dozen times.

Q. Your memory is not quite, clear on these transactions,

is it? '' - ' ,
s

A. It sure iŝ i ., , '

Q. Were you present when this mark was made on here?

A. If my name is on there I was present.
i

Q. That is the only way you know it?

A. That is the only way I know it.

CASPER A. HOMAN

was the next witness called, and after being first duly sworn,

testified as follows:

Direct Examination

By Mr. Cameron:

Q. What is your position, Mr. Homan?

A. Deputy Register of Wills.

Q. Under Edwin R? Downs?

A. Yes. ,

Q,. I am now showing you a paper and asking you to tell

His Honor what that paper is?
.. i > _ p '

A. That is arT account of, sales, your Honor.
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Q. Where does this paper come from?

A. Prom the vault in the Register of Wills? office, in

Baltimore City.

The Court: An account of sales.in what estate?

A. The estate of Sarah Robinson,

(Paper in the matter of estate of Sarah Robinson,
i.

filed in Orphans' Court).

Mr. Cameron: Is that in your hand writing, or is ijt

in the hand writing of Mr. Gaither, and the initials are H.R.G.?

A. That is right. It is one of the Judges. It lo'oks

like Judge Gaither?s.

Q. Has there ever been a final account filed in th'is

estate?

A. Not that I know of.

Q. You would know if there were?

A. Yes.

The Court: I take it for granted you have the money?

Mr. Main: We have but we have not settled the estate
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while this case was pending,

Mr. Cameron: What is that paper?

^Witness): The bond filed by the administrators.

Q. In this bond is there any reference as to the date

of the death of the deceased?

A. It is dated in 1899.

Q. Who was that? ' '
\

A. Sarah Robinson.
! '" ,''''.̂

The Court: Dat3d in 1899? She died in 1896, I tnought,

Mr. Cameron: She^ died in 1896, but in these papers
'j i ^'

it is stated as 1899. '

Mr. Main: Did Mr. Cameron make the point that we|were

not the administrators of Sarah Robinson?

Mr. Cameron: No, I am not making that point.

WILLIAM S. GILL

was next called and after being duly sworn, testified as

follows:

Direct Examination

By Mr. Main:

Q. Where do you live, Mr. Gill?
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A. At 3130 Greenmount Avenue.

Q. What is your business?

A. I have a stand in Belair Market.

Q. Do y&u know stall No. 764 there?

A. Yes, I think I do.
v J

Q. Who occupies iii now? , .>s

A. Mr. Berman.^,- - .. . , - r ' -

Q. Did you purchase that^3tall?

A. Yes, from the Sarah Robinson estate, through you

and Mrs. Pratt.

Q. When did you take possession of it?

A. I think it was July 9, 1923.

Q. Did you rent the stall then?

A. Yes, to Maurice Berman.

Q,. Has he paid you rent for the stall since that time?

A. Yes.

Q. Have you now sold it to him?

A. Yes.

Q. Do you remember when the assignment was made to

you?

A. The 9th of July, /I think is correct.
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Q. Do you remember whether or not Mr. Berman signed

that paper?

A. Yes, Mr. Berman signed- one paper. That I am

positive of.

Q. And that was put on recqrd at the City Hall?

A. Yes. At first when I went to the City Hall they

would not transfer the license to me. They came to you and

got the whole ratification and then transferred it to me and

gave me the license for it.

Cross Examination

By Mr. Cameron:

Q. Do I understand you to say that you knew this

paper had been filed'in the City Hall?

i
A. I was there the day the license was transferred to me.

Q. And that ,is all you .know about it?

A. That is all.

(Argument by Mr. Cameron).

The Court: How have you shown that Sarah Robinson or

her representatives were divested of the title except by

some one else using that name?

Mr. Cameron: We must realize who the people are who'are
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setting up this claim. It is the own daughter of Sarah

Robinson and the own sister of Josephine Gorsuch. Whatever

title Perare got he got from Josephine Gorsuch.

The Court: It seems it was an acquired title by some

sort of a conveyance. Is there anything else in the estate

except the stall?

Mr. Main: Nothing but the stall.-

(Argument was heard by Mr. Main for the Defendant).

The Court: It s eems to me that this is an unfortunate

situation, and some one must suffer. I don't see how we can

get away, though, from determining the matter by neglect to

assert rights or latches on the part of the persons who

might be entitled to receive benefit from this-estate. We

have no right to assume the gift or the purchase, but we have

the right to determine the question by the visible, outward,

undisputed possession. Now the possession evidently, under

all the testimony, is in Sarah Robinson, who is alleged to

have been represented by Gorsuch. I think it is quite im-

r • ^

material in reaching,vwha;t .seem to be the merits of the case

whether Robinson is' Gorsuch, or Gorsuch is Robinson, for there

is no doubt about it that the,Gorsuch people did have possess-
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ion for more than twenty years, complete possession without

any purchase or"claim. It might be immaterial whether Gorsuch

called herself Robinson, or the fact that it was in the name

of Robinson and Gorsuch paid the charges. I think you gentlemen

have all had the experience of paying tax bills that have re-

mained in some one's name instead of having them transferred;

you have just let them go on in the same name, allowing them

to remain in the case of death and after death as recorded.

The jury has changed its mind twice. At first the

difficulty I had was how Sarah Robinson had ever been appar-

ently divested of her title or right. But whether it was

given to the daughter Gorsuch or not, or whether the daughter

Gorsuch bought it or not, it is clearly established that Rob-

inson died in 1896, which would be about twenty-eight yearsaeo;

or, if she died in 1899 that would be twenty-five years ago.

So unquestionably more than twenty years this quasi-personal

property has been in the possession of the ancestor of the

plaintiff here, and for the purpose of the transfer - whether

she called herself Robinson, whether she actually said that

or not, or whether the Market Master finding her name still

on the books considered it belonged to Sarah Robinson - I
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cannot see anything in that now that would indicate a mis-

representation or intentiona; fraud. The Market Master |said

it had to go along as Sarah Robinson perhaps, and I don't

see that anybody has done anything very wrong in saying jthat

she was Sarah Robinson because everybody knew her as Sarah

Robinson without anybody of this generation knowing whether

she was still Sarah Robinson or not. That is the situation.

The Market Master had the right to assume that she!was

still the owner of the stall. Certainly the daughter had

the right to go along as she had been doing, collecting the

rent. The fundamental thing, it seems to me, is as suggested

by Counsel, that the brothers and sisters right here in this

community made no claim apparently for a holding. There iwas

no suggestion of any rent being demanded or any rent being

divided either by the witness who testified or by her mother

at any time. I have heard no evidence of that atall. We| do

know that a market stall is not something that you can hand

down unless you keep the charges up and it is regarded so

delicately by the City that they can sell it to somebody 'else

if you default, or even if they object to the persons who.

occupy it. So the person who paid the licenses, got the rent,
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after a lapse of twehtyyears- and more.had a right to dispose

of it. | \- , * ' > -
i J

The case in the City Court made some impression on me,

as to how a person would a^low himself to "be sued and allow

it to go by default to relieve the other party from difficulty,

but I see how that could be done. It is, however, only a side

light. I cannot see that the administrator has established,

twenty years or more after the death of Sarah Robinson, sucha

change as would oust a person dealing with the descendants

who have exercised all the acts of ownership. It looks to me

as if it never occurred to anybody until after Sarah Robinson

died to assert any sort of change at all adverse to this woman

who has testified for her mother. I feel that the relief

asked for should be granted.

\


